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PROTOKÓŁ Nr XL/21 

SESJI RADY MIASTA KAMIENNA GÓRA 

z 26 maja  2021 r. 

odbytej w Sali Witrażowej Urzędu Miasta Kamienna Góra 

 

Godzina rozpoczęcia Sesji 13:05 , zakończenia 17:40. 

 

Obecnych na Sesji – 15 radnych – lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

 

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta (BM) Janusz Chodasewicz. 

 

Obsługa radcowska – adw. Wojciech Witkowiak 

 

Ad.1. Otwarcie Sesji 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dzień dobry Państwu. Otwieram 40. sesje Rady 

Miasta Kamienna Góra. Witam Państwa radnych Rady Miasta, Pana Burmistrza 

Miasta Janusza Chodasewicza, pracowników Urzędu Miasta, media oraz osoby 

obserwujące tą sesję na oficjalnym kanale miasta Kamienna Góra w serwisie 

YouTube. Z uwagi na panujący stan epidemii wywołany wirusem Sars -Cov2 sesja 

odbywa się w reżimie sanitarnym.  Informuję Państwa, iż co pół godziny będzie 

ogłaszana przerwa na przewietrzenie sali. Zanim przedstawię dzisiejszy program sesji 

proszę wszystkich Państwa o powstanie w celu uczczenie minutą ciszy pamięci Pana 

Adama Blicharskiego- zastępcy Burmistrza Miasta Kamiennej Góry, samorządowca, 

sportowca kochanego męża i ojca. Dla wielu przyjaciela, a przede wszystkim dobrego 

człowieka. Dziękuję Państwu, informuję zebranych, iż pełna treść klauzuli informującej 

o przetwarzaniu danych osobowych została umieszczona przed wejściem na salę 

witrażową i jest również dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta. Stwierdzam, że  

w sesji uczestniczy 14. radnych, 1 radny  uczestniczy zdalnie na 15 osób ustawowego 

składu, co stanowi quorum, przy którym Rada Miasta może obradować i podejmować 

uchwały. Przechodzimy teraz do punktu drugiego w porządku obrad.” 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dzisiejszy porządek obrad przedstawia się 

następująco: 
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1. Otwarcie sesji. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miasta Kamienna Góra. 

4. Informacja Burmistrza Miasta Kamienna Góra o pracy między sesjami. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra o pracy rady między 

sesjami.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji dochodach gospodarstwa domowego. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Centrum Kultury 

w Kamiennej Górze.  

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu Ochrony 

Środowiska dla miasta Kamienna Góra", "Planu Gospodarki Odpadami dla miasta 

Kamienna Góra", "Programu Usuwania Wyrobów Zawierających Azbest". 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejsca miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy J. Kilińskiego, R. Traugutta, T. 

Kościuszki, gen. J. Hallera i Piastowskiej w Kamiennej Górze. 

10. Pojęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie Osiedla Krzeszowskiego w Kamiennej Górze. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

 (działka numer 17/20 obręb 5). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

 (działka numer 383/19 obręb 6). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka 

numer 254/25 obręb 6). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka 

numer 111/1,111/2,111/3 obręb 7). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości  

w dzierżawę na okres 10 lat. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2021 

rok.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu miasta Kamienna Góra  

z przeznaczeniem na realizowane prace konserwatorskie, 
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restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

położonych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra, a nie  stanowiących jej 

własności.  

18.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kamiennogórskiemu.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej 

nr 1 w Kamiennej Górze. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Rady 

Miasta Kamienna Góra. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia 

głosowania nad wyborem Przewodniczącego Rady Miasta Kamienna. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Kamienna 

Góra. 

23.Interpelacje i zapytania.  

24. Wnioski. 

25. Sprawy różne. 

26. Zamknięcie sesji.  

 

Informuję Państwa na wstępie, że Komisja Spraw Społecznych w dniu 20 maja bieżące 

bieżącego roku złożyła wniosek o wycofanie z porządku obrad 40.  Sesji punktu nr 15,  

to jest podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości  

w dzierżawę na okres 10 lat. W odpowiedzi Burmistrz Miasta Kamiennej Góry 

przychylił się do  wyżej wymienionego wniosku i  wniósł o wycofanie z porządku obrad 

wyżej wymienionego punktu. Jednocześnie zwrócił się z prośbą o procedowanie 

niniejszego projektu uchwały podczas  czerwcowej sesji.  Szanowni Państwo 

przystępujemy w takim razie do głosowania nad tym punktem. Kto z Pań i  Panów 

radnych jest za wycofaniem tego punktu z porządku obrad proszę o wyrażenie swojego 

stanowiska. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Szanowni Państwo przystępujemy do 

głosowania. Bardzo proszę Pan radny Łukasz Sławiński, czy Pan nas słyszy?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Tak, słyszę. Jestem "za" wycofaniem tego punktu z porządku 

obrad.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że punkt ten 

został wycofany jednogłośnie przy 14. głosach "za".  Dziękuję. Informuję Państwa, 
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że w związku z wycofaniem punktu 15. Następne punkty w porządku obrad zmienią 

swoją numerację o jeden punkt w dół. Przechodzimy do punktu trzeciego.”  

 

Ad.3. Przyjęcie Protokołu z XXXVIII Sesji Rady Miasta Kamienna Góra.  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Informuję, iż protokół XXXVIII sesji Rady Miasta 

by wyłożony do wglądu w biurze Rady Miasta i został przesłany radnym na skrzynki 

służbowe w celu zapoznania się, nie zostały do niego wniesione żadne uwagi ani 

zastrzeżenia. Czy w chwili obecnej ktoś z Państwa radnych  chcę zgłosić jakieś uwagi? 

Nie widzę, pozwolicie państwo zapytam jeszcze Pana radnego Łukasza,  czy Pan 

Panie radny Łukasz Sławiński chce złożyć jakieś uwagi? 

 

Radny Ł. Sławiński: „Nie żadnych, dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dobrze dziękuję, w takim razie przechodzimy 

do punktu czwartego.” 

 

Ad.4 . Informacje Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Bardzo proszę Pana Burmistrza Miasta  

o zabranie głosu.” 

 

Burmistrz Miasta J. Chodasewicz: „Dzień dobry, Państwu. Proszę powiedzieć, czy 

mnie słychać?” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Tak Panie Burmistrzu słyszymy Pana bardzo 

dobrze.” 

 

Burmistrz Miasta J. Chodasewicz: „Proszę Państwa to jest sprawozdanie za okres od 

28 kwietnia do 26 maja, czyli do dzisiaj.  

- 29 kwietnia miałem spotkanie z doktorem Grzegorzem Rozwadowskim w sprawie 

akcji profilaktycznej w zakresie osteoporozy. Pan doktor realizuje nasz program badań, 

z którego może skorzystać nawet 1500 kamiennogórzanek w wieku plus 65. Całkowity 

koszt tych badań to 48 000 zł, w tym z Narodowego Funduszu Zdrowia otrzymaliśmy 

na ten cel 9 000 zł dotacji. Już pewnie Państwo wiedzą, że trwają zapisy i apeluje przy 
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okazji tutaj do kamiennogórzanek o  zapisywanie się i korzystanie z tych badań, bo na 

pewno jest to rzecz potrzebna.  

- 29 kwietnia również  miałem spotkanie z właścicielem gruntu takiej sporej działki pod 

budownictwo mieszkaniowe wielorodzinne, działki w okolicach ... i rozmowa dotyczyła 

ewentualnego nabycia przez miasto tej działki. Po tej rozmowie Pan właściciel podesłał 

nam  informacje już oficjalnie, że jest  gotów tę działkę sprzedać,  no oczywiście to jest 

wszystko jeszcze bardzo wstępne i jeszcze nawet nie ma mowy o  cenach o wycenach 

tylko po prostu no jest takie... taka przymiarka do ewentualnego nabycia działki, na 

której mogły powstać trzy lub cztery budynki takie jak na osiedlu Magda. Pod tym 

kątem my tutaj w urzędzie  ten temat rozpatrujemy. 

- 3 maja udział w obchodach 230 rocznicy Konstytucji 3 maja. 

- 5 maja z kolei miałem spotkanie z Prezesem TBS w sprawie naszej dalszej 

współpracy.  

- 5 maja gościłem w ratuszu przedstawicieli firmy zainteresowanej budową farmy 

fotowoltaicznej  na naszej działce w okolicach ulicy Lubawskiej i Wiejskiej.  

- 6 maja z kolei był u mnie przedstawiciel Klubu Contender i rozmawialiśmy o udziale 

miasta w kolejnej gali sportów walki organizowanej przez ten klub.  

- 7 maja uczestniczyłem w wielogodzinnej telekonferencji zespołu pracującego nad 

Terytorialnym Planem Sprawiedliwej Transformacji. Będę o tym szerzej  mówił za 

chwilę, ale  skoro jestem przy sprawozdaniu to  podaje, że właśnie 7 maja taka 

telekonferencja się odbyła i ona jak kończyła pracę nad tym Terytorialnym Planem 

Sprawiedliwej Transformacji dla obszaru dawnego województwa wałbrzyskiego i 

powiatu kamiennogórskiego.  

- 13 maja uczestniczyłem w pogrzebie świętej pamięci Adama Blicharskiego, mojego 

zastępcy. 

- 14 maja spotkanie z Prezesem strefy,  naszej Strefy Ekonomicznej  Tadeuszem 

Rycharskim w sprawie dojazdu do terenów inwestycyjnych w okolicach ulicy 

Jeleniogórskiej. 

- 18 maja wręczyłem dyplomy laureatom konkursów  organizowanych przez Centrum 

Kultury, to jest konkursu na palmę wielkanocną oraz konkursu z okazji Święta Flagi i 

Konstytucji 3 Maja. Była taka skromna uroczystość, grupa nieliczna laureatów na to 

wręczenie strawiła się na Sali witrażowej i miałem tę przyjemność wręczyć właśnie 

nagrody zwycięzcą, czy laureatom tych konkursów.  
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- 20 maja proszę Państwa bardzo ważna rzecz właśnie związana z tym Planem 

Sprawiedliwej Transformacji. Razem z grupą samorządowców z aglomeracji 

wałbrzyskiej, z Prezydentem Romanem Szełemejem byliśmy proszę Państwa we 

Wrocławiu w  Urzędzie Marszałkowskim i tam wręczyliśmy ten sporządzony właśnie 

dla obszaru, o którym przed chwilą mówiłem Plan Sprawiedliwej Transformacji, czyli 

plan odchodzenia od węgla w możliwie najkrótszym czasie. To był dokument 

przygotowywany przez wiele miesięcy w licznym zespole, którego byłem uczestnikiem 

i byłem wśród tych osób, które przekazały właśnie ten dokument Panu Marszałkowi 

Grzegorzowi Macko. Tam w czasie rozmowy w Urzędzie  Marszałkowskim, Pan 

Marszałek Macko jeszcze raz potwierdził, czy uznał nasze starania, czyli Kamiennej 

Góry i całego powiatu kamiennogórskiego te starania o włączenie właśnie naszego 

obszaru w obszar działania Funduszu Sprawiedliwej Transformacji. A chodzi proszę 

Państwa o rzecz dużą, chodzi o 555 000 000 €, które w ramach tego funduszu 

aglomeracja wałbrzyska i powiat kamiennogórski w tym oczywiście nasze miasto 

mogą skonsumować. Teraz ta rzecz powędruje do Warszawy do Ministerstwa 

Rozwoju i będziemy czekać na zielone światło z Warszawy i ostatecznie po 

zatwierdzeniu będziemy uczestniczyć w konkursach, które będą podstawą do właśnie 

ubiegania się o te środki, i jak chodzi o nas, o Kamienną Górę to my będziemy się 

starali przede wszystkim o środki na zieloną energię i na likwidację starych węglowych 

pieców, a konkretnie na zamianę na ekologiczne źródła ciepła. To jest temat bardzo 

ważny,  zakończył się pewien etap prac no i teraz tylko trzeba czekać na ostateczny 

wynik. Tak jak mówiłem na decyzję Warszawy i Brukseli. Kolejnego dnia również byłem 

we Wrocławiu tam 21 maja miałem rozmowę z inwestorem zainteresowanym naszym 

Zalewem, konkretnie realizacją  koncepcji doktora Romualda Loegler'a. 

- 24 maja uczestniczyłem w spotkaniu grupy udziałowców Sanikomu z Prezesem 

Edwardem Kaczorem. Rozmawialiśmy o sytuacji finansowej Spółki oraz  

o ewentualnym zleceniu na dalsze lata odbioru i zagospodarowania odpadów w formie 

in house. Dzisiaj jeszcze nie wiemy, czy zdecydujemy się na właśnie na powierzenie 

tych zadań w tej formule  naszej spółce, czyli Sanikomowi. Czy będziemy ogłaszać 

przetargi. Myślę, że decyzja w tej sprawie zapadnie w czerwcu, bo jeśli mielibyśmy 

ogłaszać przetarg, a będzie to duży przetarg on musi być ogłoszony dużo wcześniej, 

a jak Państwo wiedzą umowa z Sanikomem kończy nam się w tym roku, pod koniec 

tego roku. I  o tym właśnie rozmawialiśmy w gronie kilku udziałowców i z Panem 

Prezesem, który się skłania ku formule in house, ale jak mówię my tutaj w ratuszu 
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jeszcze  zastanawiamy się z Panią Kierownik Bręśkiewicz, czy akurat ta formuła będzie 

przez nas kontynuowana.  

- 26 maja, czyli dzisiaj rano miałem spotkanie z Marszałkiem Tymoteuszem Myrdą, 

Dyrektorem Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei, czyli Panem Leszkiem Lochem, 

rozmawialiśmy o budowie łącznika do S3, modernizacji ulicy Wałbrzyskiej  

z ewentualną budową ronda na skrzyżowaniu z ulicą Legnicką. Rozmawialiśmy 

również o przejęciu linii kolejowej do Kowar oraz właśnie o tej drodze, która może 

spowodować udrożnienie, czy skomunikowanie terenów inwestycyjnych przy ulicy 

Jeleniogórskiej. Państwo radni wiedzą o co chodzi, ponieważ już na ten cel 

przeznaczyli Państwo w budżecie pewne środki.  Natomiast teraz trzeba ustalić  

z właścicielami dróg i z właścicielami obok linii kolejowych, jedna nieczynna tak na 

marginesie  do Pisarzowic i dalej, ale z właścicielami tychże dróg i kolei sposób właśnie 

z skomunikowania i sposób wybudowania drogi tak, żeby te tereny mogły zostać 

zabudowane. To jest właśnie ten temat dla nas niezwykle istotny, a tu powiem od razu, 

że jest z tym pewien problem ze względu na bliskość tych dwóch linii kolejowych na 

małą między nimi odległość. W tej chwili będziemy zlecać wstępną taką koncepcję, 

którą będziemy mogli przedstawić zarówno Marszałkowi jak i właśnie Polskim Koleją, 

żeby uzyskać od nich opinię. To tyle w największym skrócie, gdy chodzi o moje 

działania w ostatnim miesiącu i jak zwykle jestem gotów na pytania w dalszej części 

sesji, na uzupełnienie,  jeśli Państwo sobie będą takich życzyć. Dziękuję za uwagę.  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję Panie Burmistrzu, ogłaszam 5 minut 

przerwy. Szanowni Państwo, wznawiamy obrady 40. sesji Rady Miasta, chciałbym 

Państwa poinformować, iż w chwili obecnej na sali jest 14. radnych, 1 radny 

uczestniczy w naszej sesji zdalnie.  

Dziękuję Państwu, przechodzimy do punktu piątego.”  

 

Przybycie radnego J. Jarosza (obecnych 15 radnych)  

 

Ad.5. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o pracy Rady  miedzy Sesjami.  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Proszę o przedstawienie powyższej informacji 

przez Panią Wiceprzewodniczącą Rady Panią Violettę Majak.”  
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Radna V. Majak: „W okresie od 29 kwietnia do 25 maja 2021 spotkaliśmy się w  stały 

komisjach 13 razy. Komisja Budżetu Strategii i Rozwoju, Komisja Gospodarki 

Komunalnej i Komisja Rewizyjna 3 razy. Natomiast Komisja Skarg Wniosków i Petycji, 

Komisja Spraw Społecznych 2 razy. W okresie tym przede wszystkim opiniowaliśmy 

projekty uchwał będące przedmiotem dzisiejszej sesji. Zapoznaliśmy się z opiniami 

dotyczącymi rezygnacji radnego z funkcji przewodniczącego Rady Miasta  

i wydawaliśmy taką opinię, remontu chodnika przy ulicy Sportowej, skargi na dyrektora 

szkoły podstawowej. Analizowaliśmy dokładnie sprawozdanie z działalności 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz Potrzeb w zakresie Pomocy Społecznej 

za 2020 r., oceniliśmy zasoby Pomocy Społecznej za 2020 rok dla Gminy Miejskiej 

Kamienna Góra. Poznawaliśmy zasady rekrutacji i wnosiliśmy ewentualne uwagi do 

przedszkola publicznego, dokładnie zapoznaliśmy się z Uchwałą Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 

sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Kamienna Góra za 2020 rok.  

Analizowaliśmy sprawozdanie finansowe Gminy Miejskiej Kamienna Góra za 2020 rok. 

Zapoznaliśmy się ze skargą na Uchwałę Nr XXX/187/20 z 18 października 2020 r.  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w rejonie ulicy Wałbrzyskiej, Katowickiej i Księcia Bolka I w Kamiennej Górze. Radni 

powołali zespół.... nie powołali zespołu, ale wyasygnowali ze swojego grona osoby do 

zespołu do spraw budżetu obywatelskiego, zapoznaliśmy się również z kondolencjami 

od Towarzystwa Arbeitskreis Landeshut. Zapoznawaliśmy się dokładnie, szczególnie 

rozmawialiśmy właśnie na temat umowy dzierżawy gruntów z zasobów Gminy 

Miejskiej Kamienna Góra na okres 10. Analizowaliśmy Postanowienie Sądu 

Rejonowego Lwówku Śląskim o odmowie wszczęcia postępowania w sprawie 

Systemu Identyfikacji Wizualnej miasta Kamienna Góra i również zapoznaliśmy się  

z odpowiedziami na wnioski stałych Komisji Rady Miasta. Zajmowaliśmy się również 

sprawami bieżącymi, które dotyczyły poszczególnych komisji. Dodatkowo Stałe 

Komisje Rady Miasta podczas posiedzeń wypracowały wnioski do Burmistrza Miasta  

i Przewodniczącego Rady Miasta dotyczące wstrzymania wykupu mieszkania przy 

placu Wolności, eksmisji uciążliwych lokatorów, realizacji projektu wyłonionego  

w ramach budżetu obywatelskiego na 2021, nie niepoinformowania Rady Miasta  

o wydanych decyzjach odszkodowawczych za grunt pod drogą S3 przed sesją 

budżetową. Wszczęcia procedury eksmisyjnej, stanu wykonania przyłączy gazowych 

na osiedlu Antonówka, wykonania ścianki rozdzielającej mieszkanie, zbadania 
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przyczyn zapadania się chodnika przy ulicy Szkolnej, wprowadzenia dodatkowego 

dnia w tygodniu dla odbioru odpadów wielkogabarytowych przy ulicy Towarowej. 

Wskazania niskiego poziomu realizacji planu remontowego przedłożonego przez 

Spółkę Mieszkaniową, uporządkowania góry Zamkowej likwidacji dziur na drodze 

dojazdowej i parkingu przy cmentarzu komunalnym przy ulicy Wałbrzyskiej oraz ulicy 

Ptasiej. Aktualnego planu urządzenia lasu opracowanego zgodnie z przepisami 

ustawy, zawilgocenia mieszkania przy ulicy Katowickiej, zwrotu środków finansowych 

za przeniesienie słupów na trasie ścieżki rowerowej, uaktualnienie kosztorysu budowy 

drogi ulicy Różanej, wycofania z porządku obrad 40. sesji Rady Miasta Kamienna Góra 

punktu 5. Dotyczącego wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę na 

okres 10 lat. Wykorzystania drewna z wycinki lasów komunalnych oraz remontu 

mieszkania przy ulicy Staszica po jego zalaniu. Dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję Pani Przewodniczącą przechodzimy 

do punktu szóstego porządku obrad.”  

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji dochodach gospodarstwa 

domowego. 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Bardzo proszę o przedstawienie projektu 

uchwały przez Panią Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Panią Beatę 

Wrzesińską.”  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej B. Wrzesińska: „Dzień dobry, 

witam Pana Burmistrza i Państwa Radnych, słychać mnie?” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Bardzo wyraźnie i dobrze widać również.”  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej B. Wrzesińska: „Dziękuję, więc 

przedstawię uchwałę w sprawie określenia dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego na podstawie ustawy o dodatkach 

mieszkaniowych oraz ustawy o zmianie niektórych Ustaw wspierających rozwój 

mieszkalnictwa.  Rada Miasta Kamienna Góra uchwala, co następuje: 

W §1.Określa wzór wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego stanowiący 

załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. 
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§2. Określa wzór deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego stanowiący 

załącznik nr 2 do niniejszej uchwały.  

§3. Wykonanie uchwały powierza Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra. 

§4. Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 lipca 2021 roku o jej ogłoszeniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. Podpisał Burmistrz Miasta Janusz 

Chodasewicz. Dziękuję.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję,  czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś 

pytania, bądź uwagi do przedstawionego projektu? Pan radny Łukasz Sławiński?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Dziękuję, nie mam żadnych uwag.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, jeśli nie ma to przystępujemy do 

głosowani.  Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem przedmiotowej uchwały 

proszę o naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Panie radny?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Jestem za przyjęciem uchwały.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję bardzo. Stwierdzam, iż uchwała 

została przyjęta 15 głosami i będzie nosić numer XL/241/21”- zał. Nr 2 do protokołu.  

 

Przechodzimy do punktu siódmego w porządku obrad.”  

 

Ad.7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu 

Centrum Kultury w Kamiennej Górze.  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Proszę o przedstawienie projektu uchwały przez 

Pana Dyrektora Centrum Kultury Piotrka Oskobiaka... przepraszam bardzo Pana 

Piotrka Oskwarka. Jeszcze raz bardzo przepraszam.”  

 

Dyrektor Centrum Kultury P. Oskwarek: „Dzień dobry Państwu, Szanowny Panie 

Przewodniczący, Szanowni Państwo radni, Szanowny Panie Burmistrzu. Chciałbym 

przedstawić projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie nadania statutu Centrum 

Kultury w Kamiennej Górze. Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 15 oraz artykułu 

40 ustęp 2 punkt 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 w roku o samorządzie gminnym,  

Dziennik Ustaw  z 2020 r. pozycja 713 z późniejszymi zmianami  i artykuł 13 ustęp 1  

i 2 ustawy z dnia 25 października 1991 roku o organizowaniu i prowadzeniu 
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działalności kulturalnej, Dziennik Ustaw z 2020 pozycja 194 Rada Miasta Kamienna 

Góra uchwala, co następuje:  

§ 1. W Uchwale Nr  XLVII/301/10 Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 24 lutego 

2010 roku w sprawie nadania statutu Centrum Kultury w Kamiennej Górze wprowadza 

następujące zmiany: 

1. We wprowadzeniu do wyliczenia skreśla się wyrazy  "w szczególności"; 

2. W paragrafie 4. pkt 2  uchyla się literę g;  

3. W paragrafie 7. pkt 2 we wprowadzeniu do wyliczenia skreśla się wyrazy "w 

szczególności"; 

4. W § 10 uchyla się literę t. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. Podpisano Burmistrz miasta Janusz 

Chodasewicz.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję bardzo Panie Dyrektorze, czy ktoś  

z Państwa radnych ma jakieś pytania bądź uwagi do prezentowanej uchwały? Bardzo 

proszę Pani radna Seweryniak, bardzo proszę do mikrofonu.” 

 

Radna E. Seweryniak: „Chciałbym bardzo uzasadnienie do tej uchwały, ponieważ nie 

mam.”  

 

Dyrektor Centrum Kultury P. Oskwarek: „Już Państwu przedstawiam. Uzasadnienie  

do projektu. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu Centrum Kultury 

w Kamiennej Górze jest wynikiem zaleceń pokontrolnych wydanych przez Burmistrza 

Miasta Kamiennej Góry w związku z przeprowadzoną kontrolą administracyjną 

Centrum Kultury przez Inspektora do spraw kontroli Urzędu Miasta w Kamiennej 

Górze. Zakres kontroli obejmował zgodności z przepisami prawa i procedurami 

wewnętrznymi, wiarygodnością sprawozdań składanych za roku 2020 oraz 

prawidłowości realizacji wydatków z tytułu wynagrodzeń bezosobowych na lata 2018-

2020, realizację obowiązków beneficjenta Centrum Kultury w Kamiennej Górze 

wynikających z umowy o dofinansowanie projektu: "Doposażenie Centrum Kultury w 

Kamiennej Górze celem poprawy jakości oraz poszerzenia kulturalnej oferty Centrum 

Kultury RPDS 0403 0402/002/15/00 w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Dolnośląskiego 2014-2020 zawartej dnia 19 maja 2020 roku pomiędzy 
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gminą Wałbrzych, gminie w której  działa instytucja pośrednicząca aglomeracji 

wałbrzyskiej a Centrum Kultury.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Nie ma żadnych pytań i uwag? Szanowni 

Państwo przechodzimy do głosowania.  Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem 

przedmiotowej uchwały proszę o naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał? Panie radny Sławiński, bardzo proszę Pana głos.”  

 

Radny Ł. Sławiński: „Jestem za przyjęciem przedmiotowej uchwały.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Stwierdzam, iż uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i będzie nosiła numer.... oj bardzo przepraszam uchwała została 

przyjęta przy 14. głosach "za" i 1 głosie "wstrzymującym się" i będzie nosić numer 

XL/242/21”- zał. Nr 3 do protokołu. Przechodzimy do punktu ósmego.”  

 

Ad.8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu 

Ochrony Środowiska dla miasta Kamienna Góra", "Planu Gospodarki Odpadami 

dla miasta Kamienna Góra", "Programu Usuwania Wyrobów Zawierających 

Azbest". 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Proszę o przedstawienie projektu uchwały przez 

Panią Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska, Panią 

Magdalenę Bręśkiewicz bardzo proszę.”  

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska M. 

Bręśkiewicz: „Witam Państwa, projekt uchwały o treści, o której Pan Przewodniczący 

przedstawił dotyczy aktualizacji programu azbestowego. Rada Miasta Kamienna Góra 

uchwala, co następuję: W Uchwale Nr XXIII/155/16 z 28 września 2016 roku 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla 

miasta Kamienna Góra oraz w Programie Usuwania Wyrobów Zawierających Azbest 

skreśla się załącznik  numer 3 w dotychczasowym brzmieniu i nadaje się mu nowe 

brzmienie o treści stanowiącej załącznik do niniejszej uchwały. Wykonanie uchwały 

powierza Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra. I §3 Wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Proszę Państwa przedmiotowy program został omówiony na poszczególnych Stałych 

Komisjach i został zaopiniowany pozytywnie. Bardzo proszę o przyjęcie 

przedmiotowego projektu uchwały Dziękuję.” 
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Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję Pani Kierownik, czy ktoś z Państwa 

radnych ma jakieś pytania do prezentowanej uchwały?  Panie radny Sławiński?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Nie mam żadnych uwag, dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, jeśli nie ma to przystępujemy do 

głosowania. Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem przedmiotowej uchwały 

proszę o naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Pan, Panie 

Łukaszu?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Jestem za przyjęciem  przedmiotowej uchwały, dziękuję.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję. Informuję, iż uchwała została 

przyjęta 15. głosami i będzie nosić numer XL/243/21”- zał. Nr 4 do protokołu. 

Przechodzimy do punktu dziewiątego w porządku obrad. 

 

Ad.9.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu  

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy J. Kilińskiego, R. Traugutta, 

T. Kościuszki, gen. J. Hallera  i Piastowskiej w Kamiennej Górze. 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Proszę o przedstawienie projektu uchwały przez 

Pana Kierownika Biura Architekta Miasta Pana Andrzeja Omachla.”  

 

Kierownik Biura Architekta Miasta A. Omachel: „Dzień dobry Państwu.  

W kontynuacji pokrywania miasta opracowaniami planistycznymi przygotowany został 

na podstawie Państwa uchwały z ubiegłego roku z 27 maja, projekt planu 

przestrzennego w rejonie wymienionych przez Pana Przewodniczącego ulic. Przy 

czym ulice Kilińskiego i Traugutta w całości są objęte  opracowaniem, natomiast 

pozostałe ulicę wymienione stanowią jakby szkielet, czy granice opracowania planu 

przestrzennego, a więc od wschodu w rejonie ulicy Kościuszki od południa o ulicę 

Hallera. Natomiast od wschodu  o ulicę Piastowską. Jak każdy plan przestrzenny, 

opracowanie jest dość obszerne, zawiera wymagane ustawą o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym ustalenia w części dotyczącej przepisów w części 

ogólnej. Następnie w części szczegółowej i w rozdziale ostatnim, to znaczy  

w przepisach końcowych. Nowością,  z którą będziemy mieli do czynienia od teraz jest 
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załącznik nr 4. To jest załącznik wymagany ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym niestety wymóg ten został wprowadzony ustawą nie związaną  

z planowaniem przestrzennym, mianowicie ustawą dotyczącą spraw geodezyjnych, 

ale oczywiście dotyczy naszej ustawy. Jest to załącznik, który wskazuje konieczność 

wykonania załącznika graficznego z georeferencjami, czyli takimi danymi które 

pozwolą ten załącznik wstawić bezpośrednio w przyjęte dla strefy Polski 

georeferencje. Tak krótko rzecz można ująć. Jest to załącznik związany wyłącznie  

z  nadaniem tych georeferencjidla opracowania planu przestrzennego. Oczywiście my 

wykonujemy, czy wstawiamy georeferencje w naszym systemie informacji 

przestrzennej wszystkie plany przestrzenne, ale do tej pory robiliśmy to na 

zakończenie procesu po uchwaleniu planu przestrzennego. Zmiana przepisów zmusiła 

nas do wstawiania również przystąpienia do opracowania planów przestrzennych jak  

i  projekt uchwały i na  zakończenie to co robiliśmy do tej pory również dokument 

uchwalony przez Państwa. W ostatnim rozdziale powierzyliby Państwo przygotowanie 

... wykonanie uchwały Burmistrzowi Miasta i uchwała weszłaby w życie 14 dni od dnia 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. Uchwała była 

przedmiotem obrad Komisji Państwa radnych z wyjątkiem Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji, która po złożeniu projektu  uchwały do Biura Rady nie zebrała się do 

zapoznania z tą uchwałą. Pozostałe Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie 

i jednogłośnie, dziękuję.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, czy ktoś z Państwa radnych ma 

pytania bądź uwagi do przedstawionego projektu? Nie widzę,  Panie radny Sławiński?” 

 

Radny ł. Sławiński: „Nie mam uwag, dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „W takim razie przechodzimy do głosowania. Kto 

z Pań i Panów rannych jest za przyjęciem przedmiotowej uchwały proszę o naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Pan radny Łukasz Sławiński?” 

 

Radny ł. Sławiński: „Jestem za przyjęciem przedmiotowej uchwały.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję. Stwierdzam, iż uchwała została 

przyjęta 15. głosami i będzie nosić numer XL/244/21” – zał. Nr 5 do protokołu. 

Przechodzimy Szanowni Państwo do punktu dziesiątego.”  



15 
 

Ad.10.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie Osiedla Krzeszowskiego  

w Kamiennej Górze.  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Ponownie proszę o przedstawienie niniejszej 

uchwały przez Pana Kierownika Biura Architekta Miasta Pana Andrzeja Omachla.” 

 

Kierownik Biura Architekta Miasta A. Omachel: „{Podobnie jak w poprzednim 

przypadku projekt uchwały dotyczy terenów, w których  dziś planu przestrzennego nie 

ma, więc kontynuujemy pokrywanie obszaru miasta opracowaniami  planistycznymi, 

jak sama nazwa wskazana, przeczytana przez Pana Przewodniczącego obejmuje 

głównie teren Osiedla Krzeszowskiego. W oparciu o granice planów przestrzennych, 

które po sąsiedzku już obowiązują, więc wypełniamy przestrzeń, która nie miała 

opracowania. A oprócz Osiedla Krzeszowskiego sięgamy do rozwidlenia ulicy 

Krzeszowskiej na styku z ulicą z Wałbrzyską. Teren jest urbanistycznie jednorodny, 

plan podobnie jak w poprzednim przypadku jest raczej porządkujący, nie ma tutaj 

specjalnie dużo nowych terenów przeznaczonych do zabudowy. W obrębie środka 

Osiedla Krzeszowskiego mamy niewielki teren wskazany do zabudowy, jest to teren 

przeznaczony na zasadzie dobrego sąsiedztwa do zabudowy mieszkaniowej 

wielorodzinnej. Również w tej przestrzeni mamy wskazaną  zieleń parkową, natomiast 

w rozwidleniu ulicy Krzeszowskiej wydaliśmy  w latach ubiegłych kilka decyzji na ten 

sam teren obejmujący zabudowę usługową i taką kontynuację wśród innych funkcji 

stanowi teraz plan przestrzenny dopuszczony tam jest obiekt handlowy o powierzchni 

sprzedaży o od 400 do 2000 m i plan przestrzenny na bazie wydanych wcześniej 

decyzji z warunkami zabudowy utrwala również  i tę funkcję. Podobnie jak  

w poprzednim przypadku również mamy tutaj załącznik obejmujący załącznik Nr 4, 

który obejmuje dane przestrzenne, czyli plik graficzny w postaci cyfrowej, z daną 

georeferencją dla terenu, który w obowiązującym w Polsce układzie da się 

bezpośrednio wkleić do mapy naszego kraju. Podobnie jak w poprzednim przypadku 

również oprócz załącznika został sporządzony rysunek planu przestrzennego w skali 

1 do 1000. Mamy cztery podstawowe rozdziały,  przepisy ogólne i kończy się projekt 

uchwały przepisami końcowymi, w których powierzyliby  Państwo wykonanie uchwały 

Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra. A uchwała weszłaby w życie w ciągu 14 dni od 

daty publikacji. Jeśli chodzi o opinie Komisji, podobnie jak w poprzednim przypadku 
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nie mamy opinii Komisji Skarg Wniosków i Petycji. Natomiast Komisja Budżetu 

Strategii i Rozwoju zaopiniowała projekt planu pozytywnie przy 1. głosie 

wstrzymującym się. Pozostałe Komisje zaopiniowały projekt planu pozytywnie 

jednogłośnie. Dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję bardzo,  ktoś z Państwa radnych ma 

jakieś pytania bądź uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”  

 

Radny Ł. Sławiński: „Można, Łukasz Sławiński?”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Bardzo proszę.”  

 

Radny Ł. Sławiński: „Panie Kierowniku, jedno pytanie dotyczące rysunku projektu 

planu zagospodarowania sporządzonego na bazie wyrysu ze studium uwarunkowań  

i zagospodarowania przestrzennego miasta. Mianowicie w części południowo-

wschodniej tego rysunku dokładnie to jest ta część  od strony Krzeszowa, tam jest 

wykonana w ubiegłym roku przez Spółdzielnię Mieszkaniową droga gruntowa 

stanowiąca skrót bezpośredni do ulicy Krzeszowskiej. Ten odcinek drogowy, on nie 

jest w ogóle wrysowany w ten rysunek plan, czy to oznacza, że ta droga nie powinna 

w ogóle istnieć? Na jakich zasadach jest ona obecnie użytkowana?” 

 

Kierownik Biura Architekta Miasta A. Omachel: „Droga, o której Pan radny mówi 

znajduje się poza obszarem opracowanego planu przestrzennego w obrębie innego 

planu, który nazywa się w powyżej ulicy Krzeszowskiej. W planie przestrzennym taka 

droga nie została wskazana, uwzględniona, jako element kompozycji przestrzennej dla 

tego obszaru. Cały teren obsługiwany jest drogami od strony ulicy  Krzeszowskiej nieco 

dalej, czy nieco bliżej wjazdu na ulicę Leśną. Przypuszczam, że taka droga ma ułatwić 

obsługę tego terenu, ale nie jest ujęta w opracowaniach planistycznych. Przypuszczam 

również, że została wykonana po dokonaniu zgłoszenia w trybie przewidzianym 

prawem budowlanym.” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Czyli rozumiem, że Spółdzielnia Mieszkaniowa w tym zakresie 

też nie poczyniła żadnego żadnych działań.” 
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Kierownik Biura Architekta Miasta A. Omachel: „No chyba poczyniła wykonujący 

drogę i dokonując zgłoszenia jak przypuszczam z tytułu prawa budowlanego. 

Natomiast ta droga docelowo w przyszłości nie będzie pełniła żadnej funkcji.”  

 

Radny Ł. Sławiński: „Rozumiem, dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękujemy Panu, Panie Kierowniku. Szanowni 

Państwo przechodzimy do głosowania. Kto z Pań  i Panów radnych jest za przyjęciem 

przedmiotowej uchwały proszę o naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał? Panie Łukaszu?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Jestem za przyjęciem przedmiotowej uchwały, dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Stwierdzam, iż uchwała została przyjęta 15. 

głosami i będzie nosić numer XL/245/21- zał. Nr 6 do protokołu. Ogłaszam 5 minut 

przerwy. Szanowni Państwo wznawiam obrady 40. Sesji Rady Miasta Kamienna Góra. 

Przechodzimy do punktu jedenastego obrad.” 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

 (działka numer 17/20 obręb 5). 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Proszę o przedstawienie projektu uchwały przez 

Panią Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości Panią Katarzynę Mrówkę. 

Bardzo proszę Pani Kierownik.” 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości K. Mrówka: „Witam Państwa,  

przedstawię projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. Na 

podstawie obowiązujących przepisów Rada Miasta  

uchwala, co następuje: 

§1.Wyraża zgodę na zbycie nieruchomości zabudowanej położonej w obrębie numer 

5 miasta Kamienna Góra przy ulicy w Jeleniogórskiej, działka numer 17/20  

o powierzchni 26 m2.  

§2.Wykonanie uchwały powierza Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra.  

§3.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  



18 
 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje stałe,  

a dotyczy działki zabudowanej garażem.  Sprzedaż odbędzie się dla najemcy w formie 

bezprzetargowej, dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś 

pytania bądź uwagi do prezentowanej uchwały? Pan radny Sławiński? 

 

Radny Ł. Sławiński: „Dziękuję. Przechodzimy Szanowni Państwo do głosowania. Kto 

z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem przedmiotowej uchwały proszę o naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Pan radny Sławiński?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Jestem za przyjęciem przedmiotowej uchwały, dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Stwierdzam, iż uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 15. głosami i nosić będzie numer XL/246/21”- zał. nr 7 do protokołu.  

W dalszym ciągu prosimy Panią Katarzynę Mrówkę o przedstawienie uchwały.”  

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

 (działka numer 383/19 obręb 6). 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Bardzo proszę Pani Kierownik.” 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości K. Mrówka: „Projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. Na podstawie obowiązujących 

przepisów Rada Miasta uchwala, co następuje: 

§1.Wyraża zgodę na zbycie nieruchomości zabudowanej  

położonej w obrębie numer 6 miasta Kamienna Góra przy ulicy Rybnej, działka Nr 

383/19 o powierzchni 159 m2. 

§2.Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra. 

§3.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Projekt uchwały został przygotowany w celu sprzedaży działki zabudowanej 

budynkiem w drodze przetargu i został  pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 

Komisje stałe, dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania bądź  

uwagi do prezentowanej uchwały? Nie widzę, Pan radny Sławiński?” 
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Radny Ł. Sławiński: „Nie mam dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję. Przystępujemy do głosowania, kto z 

Pań i Panów radnych jest za przyjęciem przedmiotowej uchwały proszę o naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Pan radny Sławiński?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Jestem za przyjęciem przedmiotowej uchwały.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Stwierdzam, iż uchwała została podjęta 

jednogłośnie 15. głosami i będzie nosiła numer XL/247/21”- zał. Nr 8 do protokołu. 

Przechodzimy do punktu trzynastego.” 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

(działka numer 254/25 obręb 6). 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „W dalszym ciągu prosimy o zaprezentowanie 

uchwały Panią Kierownik Katarzynę Mrówkę, bardzo proszę.” 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości K. Mrówka: „Na podstawie 

obowiązujących przepisów Rada Miasta uchwala, co następuje: 

§1.Wyraża zgodę na zbycie nieruchomości zabudowanej położonej w obrębie ulicy 

Tadeusza Kościuszki jest  to działka 254/25 o powierzchni 20 metrów kwadratowych.  

§2.Wykonanie uchwały powierza Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra.  

§3.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Projekt uchwały dotyczy działki zabudowanej garażem, sprzedaż odbędzie dla 

najemcy w formie bezprzetargowej i został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 

Komisje stałe. Dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi 

lub pytania do prezentowanej uchwały? Nie widzę. Pan radny Sławiński?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Nie mam dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję przystępujemy do głosowania.  Kto z 

Pani i Panów radnych jest za przyjęcie przedmiotowej uchwały proszę o naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Pan radny Sławiński?” 
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Radny Ł. Sławiński: „Jestem za przyjęciem przedmiotowej uchwały.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Informuję, iż uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 15. głosami i nosić będzie numer  XL/248/21- zał. Nr 9 do protokołu. 

Przechodzimy do czternastego punktu obrad.” 

 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

(działka numer 111/1,111/2,111/3 obręb 7). 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Ponownie bardzo prosimy Panią Kierownik  

o zaprezentowanie uchwały.” 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości K. Mrówka: „Projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. Na podstawie obowiązujących 

przepisów Rada Miasta uchwala, co następuje: 

§1.Wyraża zgodę na zbycie nieruchomości niezabudowanych położonych w obrębie 

Nr 7 przy ulicy Małej w Kamiennej Górze. Działka 111/1 o powierzchni 60 m2,111/2  

o powierzchni 45 m2, działka 111/3 o powierzchni 27 m2. 

§2.Wykonanie uchwały Powierza się Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra.  

§3.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.   

Projekt uchwały został przygotowany w celu  sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

Został on pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje 

stałe, dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, czy ktoś z Państwa rannych ma 

pytania bądź uwagi do zaprezentowanej uchwały? Nie widzę, Pan radny Sławiński?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Nie mam dziękuję.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, przystępujemy do głosowania. Kto  

z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem przedmiotowej uchwały proszę o naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Radny Sławiński?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Jestem za. Dziękuję.”  
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Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję stwierdzam, iż uchwała została 

przyjęta jednogłośnie 15. głosami i będzie nosić numer XL/249/21”- zał. Nr 10 do 

protokołu. Dziękuję bardzo Pani Kierownik.”  

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 

2021 rok. 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Proszę o przedstawienie projektu uchwały przez 

Panią Skarbnik Miasta, Panią Iwonę Pazgan.” 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan: „Jest to projekt Burmistrza Miasta w sprawie zmian  

w budżecie miasta Kamienna Góra na rok 2021. Na podstawie przepisów ustawy  

o samorządzie gminnym oraz ustawy o finansach publicznych Rada Miasta uchwala, 

co następuje:  

§1.Wprowadza się zmiany w planie wydatków ogółem zgodnie z załącznikiem do 

niniejszej uchwały.  

§2.Po wprowadzeniu powyższych zmian plan wydatków nie ulega zmianie. 

§3.Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra.  

§4.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Projekt omawiany był na posiedzeniach Komisji Rady Miasta uzyskał 4 pozytywne 

opinie za wyjątkiem Komisji Skarg Wniosków i Petycji, która nie zapoznawała się  

z projektem, dziękuję bardzo.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, Szanowni Państwo czy ktoś  

z Państwa radnych ma pytania lub uwagi do zaprezentowanej uchwały?  

Nie widzę, Pan radny Sławiński?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Nie mam, dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, przychodzimy do głosowania. Kto z 

Pań i Panów radnych jest za przyjęciem przedmiotowej uchwały proszę o naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Dziękuję, Pan Sławiński?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Jestem za przyjęciem przedmiotowej uchwały, dziękuję.”  
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Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję. Stwierdzam, iż uchwała została 

podjęta jednogłośnie 15. głosami i będzie nosić numer XL/250/21”- zał. Nr 11 do 

protokołu. „Przechodzimy do punktu szesnastego.”  

 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu miasta 

Kamienna Góra z przeznaczeniem na realizowane prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków położonych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra, a nie  

stanowiących jej własności.  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Ponownie bardzo proszę o przestawienie 

uchwały Panią Skarbnik Iwonę Pazgan.”  

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan: Projekt Burmistrza Miasta uchwała w sprawie udzielenia 

dotacji z budżetu miasta Kamienna Góra z przeznaczeniem na realizowane prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków położonych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra a nie 

stanowiących jej własności. Na podstawie przepisów ustawy o samorządzie gminnym 

oraz ustawy o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami a także uchwały Rady 

Miejskiej Kamienna Góra z 2009 roku w sprawie zasad, trybu postępowania, 

udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków Rada Miasta Kamienna 

Góra uchwala, co następuje: 

§1.Udziela z budżetu miasta Kamienna Góra na rok 2021 dotacji w wysokości 100 000 

zł dla parafii rzymsko-katolickiej pod wezwaniem Matki Bożej Różańcowej przy ulicy 

Plac Kościelny w Kamiennej Górze na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane polegające między innymi na remoncie i przebudowie dachu. 

§2.Środki na dotacje, o których mowa w paragrafie 1. zaplanowane zostały w dziale 

921, rozdział 92120, paragraf 2720 budżetu miasta Kamienna Góra na rok 2021. 

§3.Wykonanie uchwały powierza Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra.   

§4.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Wszystkie stałe Komisje zapoznały się 

z tym projektem uchwały i wydały pozytywne opinie. Dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję. Czy ktoś z Państwa radnych ma 

pytania bądź uwagi do zaprezentowanej uchwały? Nie widzę, Pan radny Sławiński?” 
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Radny Ł. Sławiński: „Nie mam, dziękuję.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję przechodzimy do głosowani. Kto z Pań 

i Panów radnych jest za przyjęciem przedmiotowej uchwały proszę o naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Pan radny Sławiński?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Jestem za przyjęciem uchwały.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Stwierdzam, iż uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 15. głosami i nosić będzie numer XL/251/21”- zał. Nr 12 do protokołu. 

„Przechodzimy do punktu siedemnastego.”   

 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kamiennogórskiemu.  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Ponownie bardzo proszę Panią Skarbnik Miasta 

Iwonę Pazgan o przedstawienie uchwały.”  

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan: „Jest to projekt Burmistrza Miasta Kamienna Góra  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kamiennogórskiemu. Na 

podstawie przepisów ustawy o samorządzie gminnym oraz ustawy o finansach 

publicznych Rada Miasta Kamienna Góra 

uchwala, co następuje:   

§1.Udziela z budżetu Gminy Miejskiej Kamienna Góra  pomocy finansowej powiatowi 

kamiennogórskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pod nazwą: "Remont 

chodnika przy ulicy Spacerowej w Kamiennej Górze". 

§2.Pomoc finansowa, o której mowa w paragrafie 1 zostanie udzielona ze środków 

budżetu Miasta Kamienna Góra na 2021 rok w wysokości 50 000 zł.  

§3.Szczegółowe warunki udzielenia pomocy finansowej zostaną określone  

w porozumieniu zawartym pomiędzy Gminą Miejską Kamienna Góra, 

a Powiatem Kamiennogórskim. 

§4.Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra.   

§5.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Wszystkie Stałe Komisje Rady Miasta zapoznały się z tym projektem i wydały 

pozytywną opinie o przedłożonym projekcie, dziękuję. 
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Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Czy ktoś  

z Państwa radnych ma pytania bądź uwagi do zaprezentowanej uchwały? Nie widzę, 

Pan radny Sławiński?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Nie mam uwag, dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję przystępujemy do głosowania. Kto  

z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem przedmiotowej uchwały proszę o naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Dziękuję. Pan radny Sławiński?”  

 

Radny Ł. Sławiński: „Jestem za przyjęciem uchwały, dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję stwierdzam, iż uchwała została 

przyjęta 15. głosami i nosić będzie numer XL/252/21”- zał. Nr 13 do protokołu. 

Dziękuję, przechodzimy do punktu osiemnastego.”  

 

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 1 w Kamiennej Górze. 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Proszę o przedstawienie projektu uchwały przez 

Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji Bogdana Wągrowskiego.” 

 

Radny B. Wągrowski: „Uchwała Rady Miasta w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 w Kamiennej Górze. Na podstawie odpowiednich 

przepisów Rada Miasta Kamienna Góra uchwala, co następuje: 

§1.Uznaje się za bezzasadną skargę przekazaną do rozpatrzenia przez Burmistrza 

Miasta pismem z dnia 20 kwietnia 2021 r. na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 

w Kamiennej Górze z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu do niniejszej uchwały.  

§2.Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra do 

powiadomienia skarżącej o sposobie załatwienia skargi. 

§3.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Uzasadnienie każdy z radnych miał do wglądu, jeżeli ktoś sobie życzy to mogę 

przeczytać, ale każdy powinien znać. Dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję Panie Przewodniczący. 
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Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania bądź uwagi do zaprezentowanej uchwały? 

Nie widzę, Pan radny Sławiński?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Nie mam, dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, przystępujemy do głosowania kto  

z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem przedmiotowej uchwały proszę o naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Dziękuję. Pan radny Sławiński?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Jestem za przyjęciem uchwały.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, stwierdzam, iż uchwała została 

przyjęta jednogłośnie 15. głosami i będzie nosić numer XL/253/21”- zał. Nr.14 do 

protokołu. „Dziękuję, ogłaszam 5 minut przerwy. Wznawiam obrady 40 sesji Rady 

Miasta Kamienna Góra. Jesteśmy w punkcie dziewiętnastym.” 

 

Ad.19.Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji 

przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra. 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „O przedstawienie projektu uchwały proszę 

Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Violettę Majak. Niemniej jednak przed 

przedstawieniem jeszcze uchwały bardzo proszę, aby głos w tej sprawie zabrał Pan 

mecenas. Bardzo proszę panie mecenasie.” 

 

Adwokat W. Witkowiak: „Ja tylko zostałem poproszony, żeby wyjaśnić Państwu  

i może też mieszkańcom, którzy oglądają obrady rady miejskiej, że stosownie do 

przepisów ustawy o samorządzie gminnym, konkretnie to wynika z artykułu 19 ustęp 

5: "w przypadku rezygnacji przewodniczącego rada podejmuje uchwałę w sprawie 

przyjęcia tej rezygnacji nie później w ciągu jednego miesiąca od dnia złożenia 

rezygnacji", czyli żeby rezygnacja wywołała skutek prawny rada miasta musi podjąć 

uchwałę o jej przyjęciu. Jeżeli takiej uchwały nie podejmie, czy większością głosów 

zdecydują Państwo, żeby takiej uchwały nie podjąć wtedy przepis mówi, że rezygnację 

uznaje się za przyjętą po upływie jednego miesiąca od jej złożenia. Nawet, gdyby 

Państwo w ogóle takiej uchwały nie podjęli, czy by podjęli Państwo uchwałę 

odmawiającą niejako przyjęcia. Tak więc to tylko tak w woli informacji, dziękuję.” 
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Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Bardzo proszę Pani Przewodnicząca.” 

 

Wiceprzewodnicząca RM V. Majak: „Uchwała Rady Miasta Kamienna Góra  

w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji przewodniczącego Rady Miasta 

Kamienna Góra. Na podstawie artykułu 19 ustęp 5 ustawy o samorządzie gminnym 

Rada Miasta Kamienna Góra uchwala, co następuje:  

§1.Przyjmuje rezygnację radnego Janusza Jarosza z funkcji przewodniczącego Rady 

Miasta Kamienna Góra. 

§2.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję. Czy ktoś z Państwa radnych ma 

pytania?  Bardzo proszę pan radny Łukasz Sławiński.....” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Nie mam, dziękuję.” 

 

Radny S. Sławiński: „Wysoka Rado, zanim cała ta procedura ruszy chciałbym  

w imieniu mieszkańców jak i swoim, nie wiem przepraszam też nie uzyskałem jakby 

pozwolenia też od rady, właściwie to się nie pytałem, więc w imieniu swoim  

i mieszkańców chciałbym podziękować Przewodniczącemu Panu Januszowi 

Jaroszowi. Każdy z mieszkańców zdaję sobie sprawę ile czasu należało, czy powinno 

się poświęcić pełnieniu tej funkcji. Też wszyscy zauważyli obiektywność Pana  

w stosunku do przyznawania głosu poszczególnym osobom.  Także mimo wielu spraw, 

z którymi Pan się nie zgadzał z Panem Burmistrzem to nie zabraniał Pan Burmistrzowi 

zajmować głos i każdy tę obiektywność zauważył. Także wielkie, wielkie dzięki. 

Oczywiście nie mam ze sobą nic, aczkolwiek nie jest to najważniejsze. Dziękuję, 

jeszcze raz dziękuję.” 

 

Przewodniczący RM J. Jarosz: „Dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Czy ktoś jeszcze chce zabrać głos ? Bardzo 

proszę Pan radny Jacek Bruździak.” 

 

Radny J. Bruździak: „Chciałbym powiedzieć, że skoro Pan radny Sławiński  nie 

wiedział, że może mówić w imieniu wszystkich radnych, to chciałem się dołączyć do 

jego podziękowań. Bardzo dziękujemy za pracę i reprezentowanie nas przez ostatnie 

dwa i pół roku. Dziękuję.” 
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Przewodniczący RM J. Jarosz: „Może ja na koniec. Bardzo dziękuję Państwu za 

wsparcie, dziękuję Państwu za to, że byliście ze mną. Ja odniosłem bardzo dobrą 

naukę życia,  przydało mi się to i życzę przyszłemu przewodniczącemu, czy 

przewodniczącej podobnych przeżyć, podobnych spraw, które miałem. A jeśli kogoś 

zawiodłem to naprawdę bardzo przepraszam. Dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, czy ktoś jeszcze z Państwa chce 

zabrać głos? Bardzo proszę Pan radny Sobiechowski.” 

 

Radny W. Sobiechowski: „Ja w imieniu swoim jak również uważam naszej całej 

Komisji  też chciałbym podziękować Panu Przewodniczącemu dużo wnosił i wnosi 

ciągle w pracy naszej Komisji. Mam nadzieję, że dalej będzie się dobrze nam 

współpracować no i za trud,  który trzeba było wnosić i nieraz musiał nas troszeczkę 

temperować na sesji, dziękuje.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, czy jeszcze ktoś? Nie widzę, w takim 

razie przechodzimy do głosowania. Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem 

przedmiotowej uchwały proszę o naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał? Pan radny Łukasz Sławiński?” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Jestem przeciw, dziękuję.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję informuję, iż uchwała została przyjęta 

12.głosami przy 2. głosach „przeciw”, przy 1 głosie  „wstrzymującym się” i będzie 

nosiła numer XL/254/21”- zał. nr 15 do protokołu. Przechodzimy do następnego 

punktu dwudziestego.” 

 

Ad.20.Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej do 

głosowania nad wyborem Przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra. 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów na 

przewodniczącego rady. Informuję, iż prawo takie przysługuje każdemu radnemu  

z prawem zgłaszania własnej kandydatury włącznie. Bardzo proszę Pani Regina 

Komorowska.” 

 

Radna R. Komorowska: „Ja zgłaszam Pana Jurka Bastę.” 
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Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „ Dziękuję. Bardzo proszę kto jeszcze? Bardzo 

proszę Pan Wiesław Sobiechowski.” 

 

Radny W. Sobiechowski: „Zgłaszam Panią Iwonę Szczerbaty oraz Pana Bogdana 

Murawskiego do skrutacyjnej.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Bardzo proszę, jeżeli chce Pani jeszcze coś 

powiedzieć Pani radna to....” 

 

Radny W. Sobiechowski: „Ale w porządku jest komisja skrutacyjna .....” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „To zgłaszamy kandydatów.” 

 

Radny W. Sobiechowski: „Pan Przewodniczący czytał, że kandydatów do Komisji 

skrutacyjnej.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: Pozwólcie Państwo, że również ja pozwolę sobie 

zgłosić jedną kandydaturę i chciałbym zgłosić.... dobrze momencik zróbmy 5 minut 

przerwy. Wznawiam obrady jesteśmy w punkcie dwudziestym. Podjęcie uchwały  

w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej  dla przeprowadzenia głosowania nad 

wyborem przewodniczącego Rady Miasta. Proszę o propozycję składu liczbowego 

Komisji Skrutacyjnej, nie mniej niż 3 osoby. Bardzo proszę o podawanie kandydatów. 

Pan Wiesław Sobiechowski bardzo proszę.” 

 

Radny W. Sobiechowski: „No to ja proponuję, żeby skład był 3 osobowy.  

I nazwiska, tak jak mówiłem Pani... najpierw przegłosować tak?”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Czy są jakieś inne propozycje? W związku z tym 

przystępujemy do głosowania nad ilością składu osobowego Komisji Skrutacyjnej. 

Bardzo proszę, kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem tej propozycji proszę o 

naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał?” Informuję, iż propozycja 

została przyjęta 15. głosami, dziękuję. W związku z powyższym proszę o podawanie 

kandydatur członków Komisji Skrutacyjnej, bardzo proszę Pan Wiesław 

Sobiechowski.” 
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Radny W. Sobiechowski: „No i jeszcze raz chciałbym podać właśnie kandydatów do 

Komisji Skrutacyjnej, a więc tak Pani Iwona Szczerbaty,  Pan Bogdan Murawski, i Pani 

Regina Komorowska.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś inne 

kandydatury? Nie widzę przechodzimy do... bardzo proszę, aby podane osoby 

wypowiedziały się na temat uczestnictwa w Komisji Skrutacyjnej bardzo proszę.”  

 

Radna R. Komorowska: „Wyrażam zgodę.” 

 

Radna I. Szczerbaty: „Wyrażam zgodę.” 

 

Radny B. Murawski: „Wyrażam zgodę.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Przechodzimy do głosowania, kto z Pań i Panów 

radnych jest za zaakceptowaniem osób wyznaczonych do Komisji Skrutacyjnej proszę 

o przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Dziękuję informuję, że 

„za” zaproponowanym składem Komisji Skrutacyjnej głosowało 15. radnych. Uchwała 

będzie nosiła numer XL/255/21- zał. Nr 16 do protokołu. Przechodzimy Szanowni 

Państwo do punktu numer dwadzieścia jeden.  

 

Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta 

Kamienna Góra. 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Proszę o zgłaszanie kandydatów, bardzo proszę 

Pan Jacek Bruździak.” 

 

Radny J. Bruździak: „Zgłaszam kandydaturę Pani Violetty Majak.” 

 

Radna R. Komorowska: „Ja ponownie zgłaszam Pana Jerzego.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, proszę Pan Murawski.”  

 

Radny B. Murawski: „Zgłaszam kandydaturę Łukasza Sławińskiego.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, czy są jeszcze jakieś kandydatury? 

Nie widzę... Szanowni Państwo 10 minut przerwy. Szanowni Państwo, czy są jeszcze 
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jakieś propozycje? Nie widzę, poddamy pod głosowanie zamknięcie listy. Dobrze 

Szanowni Państwo w  kolejności zgłaszanych kandydatów będziemy wypowiadać, czy 

kandydaci wyrażają zgodę na kandydowanie. Bardzo proszę Pani Przewodniczącą.” 

 

Wiceprzewodnicząca RM V. Majak: „Wyrażam zgodę.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Nie wyrażam zgody. Bardzo proszę Pan radny 

Sławiński.” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Wyrażam zgodę.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Poddajemy pod głosowanie zamknięcie listy 

kandydatów. Kto z Pań i Panów radnych jest za  podjęciem uchwały o zamknięciu listy 

kandydatów proszę o przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Informuję, iż uchwała-lista kandydatów- została podjęta jednogłośnie 15.głosami. 

W chwili obecnej musimy ukonstytuować Komisję Skrutacyjną. W związku  

z powyższym ogłaszam 10 minut przerwy. Szanowni Państwo wznawiamy obrady. 

Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie sposobów 

ukonstytuowania się komisji i regulaminu głosowania. Bardzo proszę Pani radna.”  

 

Radna I. Szczerbaty: „Szanowni Państwo, Komisja Skrutacyjna powołana na 40. sesji 

Rady Miasta Kamienna Góra w dniu dzisiejszym w sprawie wyborów 

przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra ukonstytuowała  się następująco: 

Przewodniczący-Iwona Szczerbaty, Sekretarz-Regina Komorowska, Członkowie-

Bogdan Murawski. Chciałabym teraz przedstawić procedurę głosowania nad wyborem 

radnego na przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra. Głosowanie odbywa się 

za pomocą karty do głosowania, na której widnieje treść: "karta do głosowania  

w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra oraz imiona  

i nazwiska kandydatów na przewodniczącego. Poniżej każdego nazwiska znajdują się 

trzy kratki: 1. pod wyrazem "za"; 2. pod wyrazem "przeciw", a 3. pod wyrazem 

"wstrzymuję się". Karty opatrzone są pieczęcią: "Rada Miasta Kamienna Góra Plac 

Grunwaldzki 1 58-400 Kamienna Góra". Radny głosuje poprzez postawienie znaku „x” 

w jednej z kratek pod nazwiskiem każdego kandydata. Głos uznaje się za ważny, jeżeli 

radny zagłosował poprzez postawienie znaku „x” tylko w jednej z kratek pod 

nazwiskiem każdego kandydata z zastrzeżeniem ustępu 5.  Jeżeli radny na karcie do 
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głosowania postawi znak „x” w kratce pod nazwiskiem "za" przy nazwisku dwóch 

kandydatów jego głos uznaje się za nieważny. Jeżeli radny na karcie do głosowania 

nie postawił znaku „x” w każdej kratce lub wypełnił kartę  w sposób niezgodny  

z przedstawioną procedurą jego głos uznaje się za nieważny. Karty wyjęte z urny nie 

sporządzone  przez Komisję Skrutacyjną, nie opatrzone pieczęcią oraz całkowicie 

przetarte są kartami nieważnymi. Po oddaniu głosu radny kartę do głosowania wrzuca 

do urny pilnowanej przez jednego wyznaczonego członka Komisji skrutacyjnej. Wybór 

przewodniczącego następuje bezwzględną większością głosów w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu rady, to jest 8 osób przy bezwzględnej większości 

głosy wstrzymujące się traktowane są tak samo jak głosy przeciw. Za wybranego 

uważa się tego kandydata, który uzyskał największą liczbę ważnie oddanych głosów  

i stanowi ona wymaganą większość, to jest co najmniej 8 głosów "za". Głosowanie jest 

ważne tylko wówczas, gdy wzięło w nim udział co najmniej 8 radnych. W przypadku 

gdy żaden z kandydatów nie uzyskał wymaganej większości głosów przeprowadza się 

ponownie wybory łącznie z ponownym zgłaszaniem kandydatów. Po przeprowadzeniu 

każdego głosowania Komisja skrutacyjna ustala wyniki głosowania sporządza 

protokół. Wyniki wyborów ogłasza Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poprzez 

odczytanie protokołu. Dziękuję bardzo.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, Szanowni Państwo przystępujemy do 

głosowania nad regulaminem. Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem 

przedmiotowej propozycji proszę o naciśnięcie przycisku.” 

 

Radny J. Bruździak: „Ja przepraszam, regulamin jest dość skomplikowany. Ja tylko 

chcę potwierdzić, rozumiem że każdy z nas powinien postawić dwa krzyżyki. Właśnie 

o to chodzi, jest dwóch kandydatów, czyli przy jednym stawiamy krzyżyk i przy drugim 

stawiamy. Proszę nie wprowadzać w błąd bo widzę, że Komisja już się myli. A więc 

chcę to potwierdzić. Przy jednym kandydacie stawiamy krzyżyk i przy drugim stawiamy 

krzyżyk. Tylko głos jest nieważny gdyby było 2 "za".” 

 

Radna I. Szczerbaty: „Dokładnie, jeżeli przy jednym kandydacie będzie zagłosowane 

"za" i przy drugim kandydacie "za" wówczas głos jest nie ważny. Dlatego trzeba 

zwrócić na to uwagę.”  
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Radny J. Bruździak: „Czy to głosowanie nie mogłoby być mniej skomplikowane? To 

znaczy dwa nazwiska i krzyżyk przy jednym.” 

 

Radna I. Szczerbaty: „Panie Mecenasie bardzo proszę.” 

  

Adwokat W. Witkowiak: „Jeżeli mogę tam właśnie tam jest...Ja mam dwie uwagi, 

ponieważ nie ma opisanej sytuacji co właśnie...  Jest mowa o tym, że przy każdym 

kandydacie powinien być krzyżyk, ale nie ma na  przykład opisanej sytuacji, co kiedy 

postawimy krzyżyk na przykład "za" tylko przy jednym a przy drugim już nie postawimy 

krzyżyka, czy taki głos jest nieważny, czy jest ważny. Ale to jest takie niejasne i druga 

jeszcze kwestia, ale jeszcze jest druga ważniejsza kwestia, bo tam jest w jednym  

z ostatnich punktów tam mowa jest o bezwzględnej większości i jest dodane to jest 8 

głosów "za"-nie to jest błąd. Musi być bezwzględną większością głosów przy 

obecności, co najmniej połowy składu, czyli jak jest, czyli inaczej ma być więcej głosów 

"za" niż głosów pozostałych, ale liczonych od osób biorących udział w głosowaniu. 

Jeżeli będzie brało 10 osób w głosowaniu no to wystarczy 6 głosów "za". A tam jest 

wyraźnie powiedziane to jest 8 głosów "za". 

  

Rady J. Bruździak: „Jeszcze iluś kandydatów  może się wstrzymać I wtedy w ogóle  

z tą bezwzględną….” 

 

Radna I. Szczerbaty: To ja mam propozycję, możemy zrobić przerwę i Pan mecenas 

pozwoli tutaj procedurę głosowania dostosować do faktycznych warunków.  

Pracownicy rady tutaj to po prostu dostosują, żeby to było proste, przejrzyste. My 

zaakceptowaliśmy takie jak otrzymaliśmy, jakie zostało przygotowane.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Szanowni Państwo znowu z tymi nieścisłościami 

ogłaszam 10 minut przerwy. Wznawiamy obrady. Bardzo proszę przedstawiciela Panią 

Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie regulaminu głosowania  

i ukonstytuowania się komisji, bardzo proszę.”  

 

Radna I. Szczerbaty: „Szanowni Państwo, Komisja Skrutacyjna w składzie tylko 

powtórzę: Przewodniczący- Iwona Szczerbaty, Sekretarz-Regina Komorowska, 

Członkowie -Bogdan Murawski. Z uwagi na to, że wystąpiły wątpliwości, co do 

procedury przedstawionej odnośnie głosowania, chciałabym przedstawić procedurę 

skorygowaną tutaj przez konsultacje z Panem mecenasem. Procedura głosowania nad 



33 
 

wyborem radnego na Przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra. Głosowanie 

odbywa się za pomocą karty do głosowania, na której widnieje treść: karta do 

głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra oraz 

imienia i nazwiska kandydatów na przewodniczącego. Poniżej każdego nazwiska 

znajdują się 3 kratki 1. pod wyrazem "za", 2. pod wyrazem "przeciw", a 3. pod wyrazem 

"wstrzymuje się". Karty opatrzone są pieczęcią: "Rada Miasta Kamienna Góra Plac 

Grunwaldzki 1 58-400 Kamienna Góra". Radny głosuje poprzez postawienie znaku "x" 

w jednej z kratek pod nazwiskiem każdego kandydata. Głos uznaje się za ważny jeśli 

radny zagłosował poprzez postawienie znaku "x" tylko w jednej z kratek pod 

nazwiskiem każdego kandydata z zastrzeżeniem ustępu 5. Ustęp 5 brzmi: Jeżeli radny 

na karcie do głosowania postawi znak "x" w kratce pod wyrazem "za" przy nazwisku 

dwóch kandydatów jego głos uznaje się za nieważny. Jeżeli radny na karcie do 

głosowania nie postawił znaku "x" w żadnej kratce, postawi znak "x" w kratce tylko przy 

jednym kandydacie lub wypełnił kartę w sposób niezgodny z przedstawioną procedurą 

jego głos uznaje się za nieważny. Karty wyjęte z urny nie sporządzone przez Komisję 

skrutacyjna, nie opatrzone pieczęcią oraz całkowicie przetarte są kartami nieważnymi. 

Po oddaniu głosu radny kartę do głosowania wrzuca do urny pilnowanej przez  

1 wyznaczonego członka Komisji skrutacyjnej. Wybór Przewodniczącego w następuje 

bezwzględną większością głosów w obecności, co najmniej połowy ustawowego 

składu rady to jest 8 osób. Przy bezwzględnej większości głosy wstrzymujące się 

traktowane są tak samo jak głosy przeciw. Bezwzględna większość mamy 15 

obecnych, czyli 7 plus 1. Tak Panie Mecenasie? Bardzo proszę o wyjaśnienie.” 

 

Adwokat W. Witkowiak: „W zależności... bezwzględna większość głosujących, czyli 

mamy obecnych 15 radnych, ale nie wiemy, czy wszyscy zagłosują. Jeżeli nie wszyscy 

zagłosują to bezwzględną większość liczymy jako więcej niż połowę głosujący.”  

 

Radna I. Szczerbaty: „Dlatego tutaj moje pytanie Panie mecenasie, czy został punkt 

9 dobrze zredagowany? Skoro wskazujemy 8 osób.” 

 

Adwokat W. Witkowiak: „Nie, nie tam jest wskazane 8 osób, jako bezwzględny 

wymóg obecności, quorum. 8 radnych musi głosować, żeby głosowanie było ważne, 

żeby było wiążące.”   
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Radna I. Szczerbaty: „Za wybranego uważa się tego kandydata, który uzyskał 

największą liczbę ważnie oddanych głosów i stanowi ona wymaganą większość. 

Głosowanie jest ważne tylko wówczas, gdy wzięło w nim udział, co najmniej 8 radnych. 

W przypadku, gdy żaden z kandydatów nie uzyskał wymaganej większości głosów 

przeprowadza się ponownie wybory, łącznie z ponownym zgłaszaniem kandydatów. 

Po przeprowadzeniu każdego głosowania Komisja skrutacyjna ustala wyniki  

i sporządza protokół. Wyniki wyborów ogłasza Przewodniczący Komisji skrutacyjnej 

poprzez odczytanie protokołu. Do obsługi urny wyznaczam Pana Bogdana 

Murawskiego. Panie Bogdanie, proszę podejść otworzyć urnę.” 

 

Rady J. Bruździak: „Czyli, jeśli dobrze zrozumiałem nic się nie zmieniło? Tylko jeśli 

chodzi o tę większość....”  

 

Adwokat W. Witkowiak: ”Tak.... większość jest musi być więcej niż połowa 

głosujących musi oddać głos za jednym z kandydatów. Wtedy tego kandydata uważa 

się za wybranego. 

 

Rady J. Bruździak: „Nie, nie, bo jeśli kilku radnych podkreśli dwa razy wstrzymałem 

się to wtedy nie będzie to większość z głosujących. 

 

Adwokat W. Witkowiak: „Tak już żeby uprosić głos wstrzymujący tak naprawdę jest 

równoznaczny z głosem przeciw. Musi być więcej niż spośród głosujących radnych. 

Mamy dajmy na to 15. radnych głosuje,  czyli więcej niż połowa musi być głosów "za", 

żeby doszło do ważnego wyboru, ale jeżeli 5 z nich zagłosuje dwa razy "wstrzymuję 

się". To są... te głosy mają taką samą wagę jak głosy przeciw, czyli musi być więcej 

niż połowę głosów "za", jeżeli jest głos wstrzymujący to nie jest głos "za", czyli musi 

więcej głosów.... jeszcze inaczej więcej głosów "za" niż pozostałych głosów.”   

 

Rady J. Bruździak: „Ale przy wyniku 5-4 jak będziemy to interpretować?” 

 

Adwokat W. Witkowiak: „Wtedy nie jest żaden z kandydatów wybrany, jeżeli no 

powiedzmy zagłosuje 13 radnych no to musi być jeden z kandydatów musi uzyskać, 

co najmniej 7 głosów "za" ważnie oddanych. To nie jest kto więcej tylko kto więcej tak, 

ale też jeżeli uzyska tą bezwzględną większość, czyli więcej niż połowę głosów 

oddanych.” 
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Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych ma jakieś 

pytania, co do przedstawionego regulaminu? Nie widzę w związku z powyższym 

przechodzimy, przechodzimy do głosowania nad regulaminem. Kto z Pań i Panów 

rannych jest za przyjęciem przedmiotowej propozycji proszę o naciśnięcie przycisku. 

Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Informuję, iż Rada Miasta przyjęła regulamin 

głosowania 14.głosami "za" przy 1 głosie "wstrzymującym się". Proszę członków 

Komisji skrutacyjnej o rozdaniu opieczętowanych kart do głosowania poszczególnym 

radnym.” 

 

Radna I. Szczerbaty: „Bardzo proszę pana Bogdana, dziękuję.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Szanowni Państwo odczytam po kolei  

w porządku alfabetycznym. Wyczytam każdego radnego, który podejdzie do urny  

i odda swój głos. Radny Jerzy Basta, radny Jacek Bruździak, radny Andrzej Grzyb, 

radny Janusz Jarosz, radna Regina Komorowska, radna Danuta Kurnyta, radny 

Mariusz Łobos, radna Violetta Majak.” 

 

Wiceprzewodnicząca RM V. Majak: „Nie biorę udziału w głosowaniu. 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję. Radny Bogdan Murawski, radna 

Elżbieta Seweryniak, radny Sławomir ..... radny Łukasz Sławiński.” 

 

Radny Ł. Slawiński: „Nie biorę udziału w głosowaniu. 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Radny Sławomir Sławiński, radny Sobiechowski 

Wiesław, radna Iwona Szczerbaty, radny Bogdan Wągrowski, dziękuję. Ogłaszam 10 

minut przerwy. Wznawiam obrady 40. sesji Rady Miasta Kamiennej Góry bardzo 

proszę Przewodniczącą Komisji skrutacyjnej o odczytanie protokołu z wyników 

głosowania tajnego na wybór Przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra.”  

 

Radna I. Szczerbaty: „Szanowni Państwo chciałabym przedstawić protokół Komisji 

skrutacyjnej powołanej na 40. sesji Rady Miasta Kamienna Góra w dniu 26 maja 2021. 

W sprawie wyboru przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra Komisja  

w składzie: Przewodniczący Iwona Szczerbaty, Sekretarz Regina Komorowska, 

Członkowie Bogdan Murawski. Na podstawie listy obecności stwierdza, że w sesji 

uczestniczy 15. radnych, co stanowi quorum. W związku z powyższym Rada Miasta 
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Kamienna Góra jest władna do dokonania wyboru przewodniczącego Rady Miasta 

Kamienna Góra. W głosowaniu nad wyborem Violetty Majak i Łukasza Sławińskiego 

liczba radnych, którym wydano karty do głosowania 15, liczba kart wyjętych z urny 13, 

w tym kart ważnych 13, karty nieważnych 0. Rozliczenie głosów z kart ważnych: liczba 

głosów nieważnych 2, głosy ważne oddane na Violettę Majak: liczba głosów "za" 6, 

liczba głosów "przeciw" 3, liczba głosów "wstrzymujących się" 2. Głosy ważne oddane 

na Łukasza Sławińskiego: liczba głosów "za" 4, liczba głosów "przeciw" 7, liczba 

głosów "wstrzymujących się" 0. Uwagi Komisji skrutacyjnej Dwie osoby nie brały 

udziału w głosowaniu. Dwa głosy zostały uznane za nieważne, ponieważ na jednej z 

kart nie zaznaczono żadnego, czyli nie oddano  głosu na żadnego kandydata. Na 

jednej z kart oddano głos jedynie na jednego kandydata, na drugiego nie oddano 

żadnego głosu. Przewodniczący Rady Miasta Kamienna Góra.... Przewodniczący nie 

został wobec powyższego wybrany. Podpisy członków Komisji: Szczerbaty, 

Komorowska, Murawski.” – zał. Nr 17 do protokołu.  

 

Karty ważne- głosy ważne – zał. Nr 18 do protokołu. 

Karty ważne- głosy nieważne – zał. Nr 19 do protokołu. 

Karty nie wrzucone do urny – zał. Nr 20 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Bardzo proszę Panie mecenasie o zabranie 

głosu… Proszę o protokół. Szanowni Państwo ogłaszam 10 minut przerwy. Szanowni 

Państwo radni wznawiam obrady 40. sesji Rady Miasta Kamiennej Góry  na początku 

bardzo proszę o zabranie głosu Pana mecenasa.” 

 

Adwokat W. Witkowiak: „Dziękuję krótki tylko komentarz wobec faktu, że  

w poprzednim głosowaniu nie został wybrany przewodniczący musimy powtórzyć całą 

procedurę głosowania począwszy od zgłaszania kandydatów. Następnie, jeżeli wyrażą 

zgodę przystępujemy do głosowania.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję Panie mecenasie, w związku  

z powyższym proszę o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego Rady. Informuję, 

iż prawo takie przysługuje każdemu radnemu z prawem zgłaszania kandydatury 

włącznie bardzo proszę. Pan radny Jacek Bruździak.” 

 

Radny J. Bruździak: „Zgłaszam kandydaturę Pani Violetty Majak.” 
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Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Bardzo proszę Pan radny Murawski....” 

 

Radny B. Murawski: „Łukasz Sławiński.”  

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Czy są jeszcze jakieś kandydatury? W związku 

z powyższym ogłaszamy ponownie 10 minut przerwy. Szanowni Państwo zapytamy 

kandydatów, czy wyrażają zgody pani radna Violetta Majak.” 

 

Wiceprzewodnicząca RM V. Majak: „Wyrażam zgodę.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Pan radny Łukasz Sławiński.” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Nie wyrażam zgody.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, ogłaszam zamknięcie listy 

kandydatów. Szanowni Państwo w związku z powyższym, że lista kandydatów została 

zamknięta przystępujemy do głosowania. Kto z Pań i Panów radnych jest za 

zamknięciem listy kandydatów proszę o naciśnięcie przycisku. Kto się wstrzymał, kto 

jest przeciw? Informuję, iż uchwała została podjęta jednogłośnie przy 15. głosach za, 

dziękuję. Ogłaszam w tym momencie Szanowni Państwo 10 minut przerwy. Szanowni 

Państwo wznawiamy obrady. Proszę Przewodniczącą Komisji skrutacyjnej  

o przedstawienie sposobu ukonstytuowania się Komisji i regulamin głosowania bardzo 

proszę.” 

 

Radna I. Szczerbaty: „Szanowni Państwo skład Komisji skrutacyjnej pozostaje bez 

zmian wobec powyższego chciałbym Państwu tylko przedstawić regulamin głosowania 

nad wyborem radnego na Przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra. 

Głosowanie odbywa się za pomocą karty do głosowania, na której widnieje treść: karta 

do głosowania w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra 

oraz imię i nazwisko kandydata na przewodniczącego. Poniżej nazwiska znajdują się 

trzy kratki 1. pod wyrazem "za", 2 pod wyrazem "przeciw", a 3 pod wyrazem 

"wstrzymuje się". Karty opatrzone są pieczęcią: "Rada Miasta Kamienna Góra Plac 

Grunwaldzki 1, 58-400 Kamienna Góra". Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie 

znaku "x" w jednej z kartek przy nazwisku kandydata. W kratce za opowiadając się za 

wyborem, w kratce przeciw opowiadając się przeciw, lub wstrzymuję się wstrzymując 
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się tym od wyboru kandydata. Jeżeli radny w karcie do głosowania postawi znak "x"  

w więcej niż jednej kratce jego głos uznaje się za nieważny. Jeżeli radny na karcie do 

głosowania nie postawił żadnego znaku "x" lub wypełnił kartę w sposób niezgodny  

z przedstawioną procedurą jego głos uznaje się za nieważny. Karty wyjęte z urny nie 

sporządzone przez Komisję skrutacyjną, nie opatrzone pieczęcią oraz całkowicie 

przetarte są kartami nie ważnymi. Po oddaniu głosu radny kartę do głosowania wrzuca 

do urny pilnowany przez jednego wyznaczonego członka komisji. Wybór 

przewodniczącego następuje bezwzględną większością głosów w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu rady to jest 8 osób. Przy bezwzględnej większości 

głosy wstrzymujące się traktuje się tak samo jak głosy przeciw. Głosowanie jest ważne 

tylko wówczas, gdy wzięło w nim udział co najmniej 8 radnych, jeżeli kandydat nie 

uzyskał wymaganej większości głosów przeprowadza się ponowne wybory łącznie  

z ponownym zgłaszaniem kandydatów. Po przeprowadzeniu głosowania Komisja 

skrutacyjna uzna wyniki głosowania i sporządza protokół. Wyniki wyborów ogłasza 

Przewodniczący Komisji skrutacyjnej podczas odczytanie protokołu. Panie 

Przewodniczący proszę...” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję, Szanowni Państwo radni, czy ktoś ma 

pytania bądź uwagi do zaprezentowanego regulaminu? Nie widzę, w związku  

z powyższym przystępujemy do głosowania nad propozycją regulaminu. Kto z Pań  

i Panów radnych jest za przyjęciem przedmiotowej propozycji proszę o naciśnięciu 

przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Stwierdzam, iż Rada Miasta przyjęła 

regulamin głosowania jednogłośnie w ilości 15. głosów "za". W związku z powyższym 

proszę członków Komisji skrutacyjnej o rozdanie opieczętowanych kart do głosowania 

i opieczętowanie urny. Bardzo proszę o rozdanie kart do głosowania, dziękuję. 

Szanowni Państwo przystępujemy do głosowania tak jak poprzednio będę wyczytywał 

radnych w porządku alfabetycznym, każdy radny podejdzie do urny i odda głos. Jerzy 

Basta, Pan radny Jacek Bruździak, radny Andrzej Grzyb, radny Janusz Jarosz, na 

Regina Komorowska, radna Danuta Kurnyta, radny Mariusz Łobos, radna Violetta 

Majak.” 

 

Wiceprzewodnicząca RM V. Majak: „Nie biorę udział w głosowaniu. 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Radny Bogdan Murawski, radna Elżbieta 

Seweryniak, radny Sławomir... Łukasz przepraszam, Łukasz Sławiński, radny 
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Sławomir Sławiński, radny Wiesław Sobiechowski, radna Iwona Szczerbaty, radny 

Bogdan Wągrowski, dziękuję Państwu. Ogłaszam 10 minut przerwy. Szanowni 

Państwo, ponownie wznawiam obrady. Proszę Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej 

o odczytanie protokołu z przeprowadzonego tajnego głosowania w wyborach na 

przewodniczącego Rady Miasta Kamiennej Góry. Przypominam należy podać wynik 

głosowania, bardzo proszę.”  

 

Radna I. Szczerbaty: „Szanowni Państwo, chciałbym przedstawić protokół Komisji 

skrutacyjnej powołanej na 40. sesji Rady Miasta Kamienna Góra w dniu 26 maja 2021 

roku w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra. Komisja  

w składzie: Przewodniczący Iwona Szczerbaty, Sekretarz Regina Komorowska, 

Członkowie Bogdan Murawski. Komisja Skrutacyjna stwierdza, że w sesji uczestniczy 

15. radnych, co stanowi quorum w związku z powyższym Rada Miasta Kamienna Góra 

jest władna do dokonania wyboru przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra.  

W głosowaniu nad wyborem Violetty Majak liczba radnych,  którym wydano karty do 

głosowania to 15,liczba kart wyjętych z urny 14, w tym kart ważnych 14. Rozliczenie 

głosów z kart ważnych liczba kart nieważnych 0, liczba głosów ważnych 14 w tym 

liczba głosów "za"-11,liczba głosów "przeciw"- 2, liczba głosów 

"wstrzymujących się"- 1. Uwagi Komisji skrutacyjnej: jedna osoba nie brała udział w 

głosowaniu. Komisja stwierdza, że w wyniku głosowania tajnego radna Violetta Majak 

została wybrana na Przewodniczącą Rady Miasta Kamienna Góra bezwzględną 

większością głosów. Podpisy członków Komisji: Szczerbaty, Komorowska, Murawski- 

zał. Nr 21 do protokołu. Dziękuję bardzo.” 

 

Karty ważne- głosy ważne – zał. Nr 22 do protokołu. 

Karty nie wrzucone do urny – zał. Nr 23 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Dziękuję Pani Przewodnicząca. Informuję, że na 

podstawie protokołu z wyników głosowania Rada Miasta przyjęła uchwałę w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra, która będzie nosić numer 

XL/256/21” – zał. Nr 24 do protokołu. Gratuluję Pani Przewodniczącej wyboru i bardzo 

proszę o dalsze prowadzenie sesji Rady Miasta bardzo proszę.” 
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Ad.22. Interpelacje i zapytania.  

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Czy ktoś z radnych chce przedstawić interpelacje 

bądź zapytanie? Proszę Pan radny Andrzej Grzyb.” 

 

Radny A. Grzyb: „Zapytanie. Panie Burmistrzu,  proszę o wyjaśnienia niedawno 

zaistniałej sytuacji w lasach komunalnych naszej gminy, to jest nadmiernej moim 

zdaniem wycinki drzewostanu. Mam wątpliwości, czy wycinka ta odbywa się zgodnie 

z przepisami prawa. Według informacji zamieszczonych w prasie podobno drzewostan 

zaatakowany  został przez korniki. Jak to się stało, że okresowe kontrole stanu lasów 

nie wykryły wystarczająco wcześnie organizmów szkodliwych dla drzewostanu by 

zwalczyć je w zarodku i zapobiec wycinką na tak wielkich obszarach. Rodzi się również 

pytanie dokąd wywozi się pozyskane drewno, czy zostało ono z inwentaryzowane  

i sporządzono protokół z pozyskania drewna. Drewno to z pewnością ma jakąś 

wartość, choćby opałową. Drewno to jeżeli nie jest pełno wartościowe mogłyby być 

wykorzystane chociażby do wykonania ogrodzenia ruin zamku, aby zapobiec wejściu 

osób postronnych na jego teren, gdzie istnieje zagrożenie zapalenia się zrujnowanych 

murów. Nie potrzeba byłoby wydatkować wielkiej kwoty z budżetu miasta na budowę 

ogrodzenia wysokości 150 000 zł. Przypominam, że gospodarkę leśną w Polsce 

reguluje ustawa dnia 28 września 1991 roku o lasach nadzór nad gospodarką leśną w 

lasach nie stanowiących własności Skarbu Państwa sprawuje starosta, który w drodze 

porozumienia może powierzyć prowadzenie spraw związanych z nadzorem 

Nadleśnictwu Lasów Państwowych. Istnieje obowiązek powszechnej ochrony lasów. 

W celu zapewnienia powszechnej ochrony lasów właściciele lasów są obowiązani do 

kształtowania równowagi w ekosystemach leśnych, podnoszenia naturalnej 

odporności drzewostanów, a w szczególności do wykonywania zabiegów 

profilaktycznych i ochronnych zapobiegających powstawaniu i rozprzestrzenianiu się 

pożarów, zapobiegania, wykrywania i zwalczania nadmiernie pojawiających się i 

rozprzestrzeniający się organizmów szkodliwych. Ochrony gleby i wód leśnych. 

Podstawowym dokumentem gospodarki leśnej, który jest opracowany dla określonego 

kompleksu leśnego zawierający opis i ocenę stanu technicznego lasu oraz cele 

zadania i sposoby prowadzenia gospodarki leśnej jest plan urządzenia lasu. Dla lasów 

nie stanowiących własności Skarbu Państwa sporządza się uproszczony plan 

urządzenia lasu. Dla lasów rozdrobnionych o powierzchni do 10 hektarów, a takie 
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prawdopodobnie znajdują się na terenie naszego miasta zadania z zakresu gospodarki 

leśnej określa decyzja starosty wydana na podstawie inwentaryzacji stanu lasów. 

Właściciele lasów są obowiązani do trwałego utrzymywania lasów i zapewnienia 

ciągłości użytkowania w szczególności do: zachowania w lasach roślinności leśnej, 

która ma korzystny wpływ na klimat, powietrze, wodę, gleby i warunki życia i zdrowia 

człowieka oraz na równowagę przyrodniczą, ponownego wprowadzenia roślinności 

leśnej w lasach w okresie do 5 lat od usunięcia drzewostanu, pielęgnowania i ochrony 

lasu, racjonalnego użytkowania lasu w sposób trwale zapewniających optymalną 

realizację wszystkich jego funkcji poprzez pozyskiwanie drewna w granicach 

nieprzekraczających możliwości produkcyjnych lasu określonych w przypadku lasów 

rozdrobnionych do decyzji starosty, prowadzenia okresowej oceny stanu lasów  

i zasobów leśnych. Dziękuję.”- zał. Nr 25 do protokołu.  

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Proszę Pan radny Łukasz Sławiński.” 

 

Radny Ł. Sławiński: „Zapytanie, przedmiot temat zapytania: kierunki zmian  

w przeznaczeniu terenów pod zabudowę przemysłową usługową i mieszkaniową  

w projekcie nowego dokumentu uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kamienna Góra. Uzasadnienie zapytania Rada Miasta 

Kamienna Góra podjęła uchwałę Nr XXI/125/20 26 lutego 2020 r. w sprawie 

przystąpienia do opracowania nowego studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kamienna Góra. Opracowanie 

planistyczne obecnie w przygotowaniu będzie uwzględniać między innymi aktualizacją 

danych rozwojowych miasta, a także wskazanie przebiegu drogi ekspresowej 

S3.Określenie w nowym studium kolejnych terenów przewidzianych pod zabudowę 

przemysłową usługową i mieszkaniową niewątpliwie zwiększy atrakcyjność 

inwestycyjną i potencjał gospodarczy miasta Kamienna Góra. Pytania wynikające  

z zapytania: 

1. Czy w projekcie nowego dokumentu studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kamienna Góra przewiduje się zmiany  

w przeznaczeniu kolejnych terenów pod zabudowę przemysłową i usługową 

zwłaszcza biorąc pod uwagę lokalizację węzłów zjazdowych Kamienna Góra północ, 

Kamienna Góra południe budowanej drogi ekspresowej S3? 
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2. Czy w ustaleniach nowego studium planuje się nowe kierunki rozwoju zabudowy 

mieszkaniowej wielorodzinnej, a jeśli tak to w jakim zakresie? Dziękuję.”- zał. Nr 26 do 

protokołu.” 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Czy ktoś z Państwa jeszcze chce? Nie ma. 

Przechodzimy do następnego punktu w porządku obrad.” 

 

Ad.23. Wnioski. 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Kto z Państwa ma wnioski? Nie widzę, przechodzimy 

do następnego punktu.” 

Ad.24. Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Bardzo proszę Pan radny Wiesław Sobiechowski, 

później Pan radny Bogdan Wągrowski.” 

 

Radny W. Sobiechowski: „Chciałbym się tutaj zwrócić do Pana Burmistrza, żeby 

zainterweniował może u Pana Prezesa w takiej sprawie: pamiętacie, jak Pan Prezes 

przedstawiał tutaj, żeby brać kredyty wspólnoty, żeby brały, żeby remontowały, żeby 

te budynki ładnie wyglądały. Właśnie przed sesją dostałem telefon, później 

interweniowali też mieszkańcy budynku zlokalizowanego przy ulicy Katowickiej  

z prośbą taką, żeby pomóc im, aby otrzymali wykładzinę na korytarz. Sami od siebie 

zrobili tyle, że złożyli się zrobili składkę i wymalowali wyremontowali korytarz i mówią, 

że to jakby nie było wręczyli w jakiś sposób też Spółkę Mieszkaniową. Oczywiście 

zrobili sobie żeby ładniej się mieszkało i poprosili tylko, żeby kupić im wykładzinę. 

Otrzymali odpowiedź od Pana Prezesa, że nie ma pieniędzy przewidzianych  

  w budżecie. Proszę Państwa proszę sobie wyobrazić, że gdyby remont tam robili 

zapłacono by na pewno dużo więcej niż za tą wykładzinę. I w taki sposób właśnie 

zniechęca się ludzi, żeby jednak dbali o naszą substancję mieszkaniową. Do tej pory 

myślałem, że zadaniem Prezesa jest to żeby jakoś zmotywować tych ludzi, żeby sami 

dbali o to, a tu nie dość, że włożyli swoje pieniądze, wykonali to we własnym zakresie 

to jeszcze praktycznie żadnej pomocy od spółki nie mogą otrzymać. Dlatego taki mój 

apel jest, żeby jednak starać się w ten sposób chociaż ludziom trochę pomóc, 

dziękuje.”  

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Pan Bogdan  Wągrowski proszę.” 
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Radny B. Wągrowski: Panie Burmistrzu na poprzedniej sesji zdałem Panu... to nie 

było pytanie, tylko prośba o wyjaśnienie na jakim etapie znajdują się przygotowania do 

ogłoszenia przetargu na ulicę Śląską. Prosiłem w tym pytaniu o to, żeby Pan 

odpowiedział mi na piśmie do dzisiaj nie otrzymałem żadnej odpowiedzi. Ani na piśmie 

ani w mailu, więc ponawiam swoje pytanie. Panie Burmistrzu, na jakim etapie są 

przygotowania do ogłoszenia przetargu na ulicę Śląską, bo z tego co żeśmy rozmawiali 

podczas prac nad budżetem miałem zapewnienie, że w czerwcu zostanie ogłoszony 

przetarg na remont ulicy Śląskiej. Mieszkańcy cały czas czekają. Tam już się po prostu 

nie da rady przejechać, co trochę monituje do spółki, żeby zasypała dziury kamieniem, 

ale w nieskończoność to nie może trwać. Jeżeli mamy zapewnione pieniądze w 

budżecie na rozpoczęcie prac w budżecie, pracy w tym roku to oczekuję, że ten 

przetarg w czerwcu, tak jak był obiecany zostanie ogłoszony. Proszę o odpowiedź na 

piśmie, żebym miał po prostu, mógł z mieszkańcami rozmawiać, bardzo proszę.”  

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Proszę Pani radna Danuta Kurnyta.” 

 

Radna D. Kurnyta: „Panie Burmistrzu jat takie krótkie mam pytanie. W swoim 

sprawozdaniu mówił Pan, że rozmawiał Pan z Panem Niemasem, ja dopytuje o tą 

drogę, czy Państwo żeście na ten temat coś rozmawiali, czy zostało coś ustalone, bo 

tam już jest tragedia w trzech aktach, dziękuję.” 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Proszę Pan radny, proszę Pan Przewodniczący 

Jerzy Basta.”  

 

Radny J.Basta: „Panie Burmistrzu mam do Pana takie pytanie w związku z tym, że 

na terenie Ośrodka Wypoczynkowego Zalew już po dawnej budowli, nie wiem jak to 

nazwać restauracji, knajpy nie wiem jak to nazwać w każdym bądź razie nie ma już 

śladu. Chciałbym zapytać, czy teraz kiedy jesteśmy przeddzień wielkich remontów na 

tym obiekcie, czy też będzie jakiś nadzór ze strony Urzędu Miasta jaki obiekt w miejscu 

nazwijmy to umownie dawnego "Wodnika" powstanie? Czy będzie to znowu takie coś 

co nie będzie przyciągało ani chętnych i jak również nie będzie dawało co za tym idzie 

żadnych zysków właścicielom. No czy po prostu Rada Miasta zaingeruję w to i ktoś 

obejmie nadzorem, bo dotychczas to i tempo budowy tego obiektu było takie, że lepiej 
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się nie wypowiadać no i później niestety jego funkcjonowanie no skończyło się tak jak 

się skończyło, dziękuję.” 

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Czy ktoś z Państwa? Proszę Pan Sławomir 

Sławiński.” 

 

Radny S. Sławiński: „Dziękuję za uzyskanie głosu, chciałbym w miarę zwięźle 

odnieść się do zaistniałej sytuacji z poprzedniej kwietniowej sesji. Otóż padły z ust 

Pana Burmistrza Chodasewicza kilka nieprawdziwych informacji, co z resztą staje się 

normą w wydaniu Pana Burmistrza Chodasewicza. Padły słowa przypuszczenia, że 

mogę być kierowany przez kogoś, a uściślając w cudzysłowie "moją mentorkę". 

Chciałem wobec tych słów wszem i wobec zakomunikować, że nigdy nie dopuściłbym 

do sytuacji, w której ktoś za mnie zdecydowałby co mam powiedzieć na sesji lub jak 

mam zagłosować. Jeśli kiedykolwiek ktoś próbowałby wpłynąć na moją decyzję, nie 

mówię tu oczywiście tutaj o mieszkańcach Kamiennej Góry ani o moich wyborcach, 

tylko o osobach prominentnych. Wolałbym zrezygnować z funkcji radnego niż 

głosować pod czyjeś dyktando. Chciałbym odnieść  się również do innych słów Pana 

Burmistrza i zadać temu kłam. Jakoby podczas sprawowania funkcji radnego przez 

Burmistrza, Pana Chodasewicza w latach przed tą kadencją rady. Przeciwny był tylko 

i wyłącznie inwestycji Centrum Kultury. Otóż nieprawda Panie Burmistrzu, był Pan 

przeciwny tutaj wymienię inwestycji oprócz wcześniej inwestycji Centrum Kultury, był 

Pan przeciw budowie ścieżki rowerowej, był Pan przeciw Gminnemu Programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy na lata 2016-2019, 

był Pan przeciw Wieloletniemu Planowi rozwoju i modernizacji infrastruktury 

wodociągowo-kanalizacyjnej, był Pan przeciw Panie Burmistrzu w sprawie udzielenia 

dotacji z budżetu z przeznaczeniem na prace konserwatorskie przy zabytkach 

znajdujących się na terenie miasta Kamiennej Góry, był Pan przeciw Gminnemu 

programowi profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii, 

czterokrotnie zagłosował Pan przeciw zmianom budżetowym, w których były zawarte 

inwestycje miasta Kamiennej Góry. Dwukrotnie również wstrzymał się Pan za 

opracowywaniem Planów gospodarki nisko emisyjnej na lata 2014-2020 z 

perspektywą do 2030. Wobec powyższego chciałbym zaznaczyć, że w również takie 

kłamstwa z Pana strony powodują brak zaufania, nie tylko mojego zaufania ale  też 

licznych mieszkańców Kamiennej Góry. Dziękuję bardzo.” 
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Przewodnicząca RM V. Majak: Ktoś z Państwa jeszcze w sprawach różnych? Proszę 

Pan radny Wiesław Sobiechowski. 

 

Radny W. Sobiechowski: „Jeszcze Panie Burmistrzu chciałbym się dowiedzieć na 

jakim etapie są plany na remonty dróg, które są zawarte w budżecie. Chciałbym, żeby 

to nie było jak w latach ubiegłych, że praktycznie z powodów tam jakiś nie były 

zrobione. Chciałbym zauważyć, że te drogi, które daliśmy, żeby opracować plany 

remontowe są już wsadzone do budżetu trzeci raz. I mam nadzieję, że to co było 

zaplanowane będzie zrealizowane tylko i tylko o to proszę.”  

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Panie Burmistrzu, czy chce Pan się ustosunkować? 

Nie wiem, czy Pan w ogóle jeszcze jest obecny bardzo proszę.”  

 

Burmistrz Miasta J. Chodasewicz: „Tak oczywiście jestem obecny i chciałbym się 

ustosunkować.”  

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Bardzo proszę o zabranie głosu.” 

 

Burmistrz Miasta J. Chodasewicz: „Ja tylko sobie napiszę ostatni postulat radnego 

Sobiechowskiego, który  dotyczył remontu dróg, dobrze piszę Panie radny?” 

 

Radny W. Sobiechowski: „Dokumentacji na remont dróg te co są zawarte Panie 

Burmistrzu w budżecie miasta.” 

 

Burmistrz Miasta J. Chodasewicz: „Druk, dokumentacja w budżecie, tak już wiem. 

Proszę Państwa, na początku pozwolę sobie pogratulować Pani Przewodniczącej 

wyboru i wyrazić nadzieję, że to będzie owocna współpraca na tę drugą połowę 

kadencji samorządu. Życzę Pani Przewodniczącej sukcesów na tym stanowisku  

i dziękuję przy okazji panu Januszowi Jaroszowi za to co zrobił przez te dwa i pół roku 

właśnie pełniąc tę funkcję. Teraz odnosząc się do Państwa tych pytań to gdy chodzi 

pierwszy wniosek Pana radnego Sobiechowskiego- interwencja w sprawie budynku 

Katowickiej wykładzina, którą trzeba było dostarczyć mieszkańcom, którzy wykazali 

się inicjatywą. Otóż oczywiście, że powinna się taka wykładzina znaleźć. Ja tylko nie 

wiem, czy to nie jest budynek wspólnotowy na tych budynkach wspólnotowych musimy 

ostrożnie podchodzić do tematu przekazywanie nawet materiałów, ponieważ no tutaj 

musimy ze wspólnotami rozliczać się tak jak się z nimi rozliczać należy. Panie 
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Burmistrzu tylko dodam 100% Gmina Miejska jest własnością, a potrzeba tam tylko w 

granicach 20 m wykładziny. To już to sobie zapisuje, jutro rozmawiam na ten temat z 

Panem Prezesem i ustalamy, dobrze? Otóż, gdy chodzi o ulicę Śląską to ja dostałem 

informację myślałem, że Pan też dostał od Kierownika Adamczyka na temat tego 

remontu. Ja teraz odczytam dokładnie to co mi przysłał Pan Adamczyk, gdy chodzi o 

Śląską przekażę to tez Panu, jeśli do tej pory Pan nie dostał. Informacja od szefa 

Wydziału Inwestycji jest taka: "ulica Śląska podpisano umowę z wykonawcą 

aktualizacji dokumentacji projektowej"- 30 marca jest ta umowa podpisana,  

a projektant jest obecnie na etapie wykonywania aktualizacji mapy do celów 

projektowych. Pełna dokumentacja projektowa wraz z odstępstwem od warunków 

technicznych z Ministerstwa ma być gotowa do końca sierpnia 2021 r. Kolejnym 

etapem będzie przetarg na wykonanie robót budowlanych. Czyli jak Pan widzi Panie 

radny na pewno nie zdążymy z tym teraz, ponieważ musimy czekać na dokumentację, 

a gdy są odstępstwa to możemy się spodziewać jeszcze opóźnienia. Ubolewam, że 

możemy nie zdążyć w tym roku, bardzo bym chciał to zrobić jeszcze do zimy, bo 

chodzę tam i widzę faktycznie sytuacja jest tam fatalna. Teraz Pani pyta co  

z ustaleniami z Prezesem Niemasem odnośnie drogi, która prowadzi do tak zwanego 

"mostu niezgody". Tak, rozmawiałem z Prezesem na ten temat wstępnie, Prezes 

obiecał,że poprawi tę drogę. Natomiast ja nie chciałbym do końca powiedzieć, że to 

się stanie już teraz. Dlaczego? Dlatego, że niebawem rozpocznie się duża inwestycja 

związana z dokończeniem jakby zadania przy ulicy Broniewskiego i budową tego 

wielkiego parkingu. I w tym momencie ta droga w ogóle zostanie zamknięta. Zostanie 

zamknięta tylko jeszcze nie wiemy na jakim dokładnie odcinku, tego jeszcze mi Pan 

Prezes nie powiedział, ale trzeba się z tym liczyć. Teraz jest pytanie, czy jest sens tę 

drogę remontować gdy zostanie za chwilę ten obszar całkowicie rozjechany  

i rozkopany. Myślę, że tutaj będziemy musieli jeszcze do tego tematu z Panem 

Prezesem wrócić i ustalić szczegóły, kiedy on już będzie wiedział o tym, że wchodzi 

tam z realizacją tej budowy. Jeśli by to się miało nie ziścić w tym roku no to oczywiście 

jestem za tym, żeby tę jezdnię poprawić, bo faktycznie jej stan jest też fatalny. Pan 

radny Basta pyta, co w miejscu "Wodnika"? Rozebraliśmy ten obiekt, jak państwo już 

zauważyli. Udało się tym razem zdecydowanie szybciej to zrobić niż kilka lat temu, 

kiedy miasto walczyło z poprzednimi dzierżawcami "Wodnika" i sprawy się toczyły  

w sądach przez wiele lat. Tym razem poszło to sprawniej i mamy plac wolny. Mamy 

jeszcze oferty na ten plac i prawdopodobnie jeśli się Pan Dyrektor Zenon Król 
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porozumie z oferentami, co do propozycji, które tam zgłaszają. Ja wiem jak na razie 

o jednej takiej propozycji, że miałby tam stanąć pawilon taki gotowy pawilon, który 

można zamontować w bardzo szybkim czasie i tam miałyby być po prostu miała być 

prowadzona działalność gastronomiczna. Czy tam będzie wyżywienie, czy tam będą 

tylko lody nie powiem dzisiaj. Ale propozycja jest i zastanawiamy się nad tym i Pan 

Dyrektor Król rozmawia, czekamy też na inne oferty w tej sprawie. Pan Sławiński to ja 

na koniec pana Sławińskiego bym sobie to zostawił. Natomiast gdy chodzi o drugie 

pytanie, czy wniosek dotyczący remontu dróg i dokumentacji no to faktycznie bardzo 

dużo jest tych dróg w naszej uchwale i dużo tych dokumentacji trzeba byłoby wykonać. 

Proszę Państwa póki co mamy podpisane umowy na wykonanie dokumentacji na ulicę 

Lubawską od targu do granicy miasta do granicy miasta z gminą. I mamy umowę na 

dokumentację przy ulicy Leśnej. Nie pamiętam, nie chcę tej chwili tutaj Państwa 

wprowadzić w błąd były trudności z dokumentacją na Lipową, ale tam chodziło tylko  

o kwotę  w tym sensie były trudności. O sporządzenie dokumentacji na drogę na 

Lipową będziemy to ponawiać. Pozostałe są, że tak powiem w obróbce, gdy chodzi o 

te sprawy własnościowe, czyli ciągle jest Legnicka w tej sprawie i ciągle jest jeszcze 

Zielona, ale tutaj bym prosił żeby mi  Państwo dali jeszcze powiedzmy parę dni na 

zebranie tych informacji dotyczących dróg i stanu zaawansowania, gdy chodzi  

o przygotowanie dokumentacji, ponieważ nie chciałbym w tej chwili z pamięci czegoś, 

czy kogoś pominąć. O Śląskiej to już mówiłem przed chwilą i to jest już kolejny temat 

wyjaśniony. Natomiast Nadrzeczna, Zielona tam na pewno są poważne kolizje 

własnościowe i tam będziemy mieli poważny problem, ja nie wiem czy się go da 

rozwiązać w tym roku. Ale tak jak mówiłem na poprzedniej sesji, ja bym chciał te 

sprawy związane z drogami w tej kadencji uporządkować. Jeżeli się nie uda naprawdę 

wszystkich dróg wyremontować, to chociaż uporządkować dokumentacyjnie. 

Przygotować sobie dokumentację pod przyszłe rozdanie i wtedy byśmy mogli mając 

dokumentację moglibyśmy się ubiegać o środki z tego funduszu. Na koniec Pan rady 

Sławiński, który poświęcił dużo czasu, żeby sprawdzić jak ja głosowałem. Chciałem 

powiedzieć tak Panie radny, że jeśli ja sobie dobrze przypominam to na ostatniej sesji 

nie powiedziałem, że raz jeden jedyny byłem przeciwny we wszystkich głosowania 

jakie w tamtej kadencji w jakich uczestniczyłem. Państwo wiedzą, że nie do końca 

byłem radnym w tamtej kadencji. Natomiast na pewno powiedziałem, że jako jedyny 

byłem przeciwko Centrum Kultury. Dzisiaj jeszcze raz powtórzę byłbym przeciwko, 

gdybym jeszcze raz miał ten temat głosować ze względu na wysokie koszty jakie my 
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wspólnie, jako miasto, jako samorząd ponieśliśmy w tej sprawie. Natomiast jest 

faktem, że głosowałem przeciw w kilku innych sprawach, tylko zapewne tutaj 

należałoby uzupełnić jakie były motywacje w tych głosowaniach przeciw i to nie było 

głosowanie przeciwko przeciw jak nieraz Pan radny głosuje, bo mnie nie lubi, więc 

głosuje przeciw. Tylko były to głosowania wynikające z okoliczności, które jako radny 

starałem się zawsze rozpoznać. Ale żeby nie być tutaj już uszczypliwym to pozwolę 

sobie zwrócić tylko radnemu Sławińskiemu Sławomirowi uwagę, że zbyt daleko idącym 

jest stwierdzenie, że mówienie nie prawdy jest u mnie normą. No ja bym bardzo Pana 

radnego prosił, żeby takich stwierdzeń nie używał, bo w ten sposób właśnie powoduje 

efekt, o który sam się martwi. to znaczy, martwi się tym, że ja w ten sposób tracę 

zaufanie mieszkańców. Ja myślę Panie radny, że ja u mieszkańców zaufanie mam 

spore, co pokazały wyniki wyborów i co pokazują mi codziennie rozmowy  i maile, 

spotkania z mieszkańcami ograniczone ostatnio oczywiście, ale myślę, że mam 

powody sądzić i to poważne powody sądzić, że to poparcie i to zaufanie mieszkańców 

mam. Jeżeli Pan ma inne odczucia no to bardzo mi przykro, ale prosiłbym, żeby Pan 

się nie dokładał do tego mówiąc w ten sposób, że ja się często mijam z prawdą. Wie 

Pan, może się zdarzyć ja nie mówię że nie, ale to nie jest historia, którą chciałbym tu 

dzisiaj rozwijać. Ale jeśli się zdarza to powiem, że nie z tego powodu, że ja coś chcę 

tutaj przed Panem, Państwem zataić tylko mogę zwyczajnie czegoś nie pamiętać. Nie 

wiem czy kogoś pominąłem, czy nie to wszystkie Państwa pytania, czy wnioski to 

oczywiście to tyle w tej formie ustnej. Natomiast pozostałe te rzeczy zgłaszane przez 

Państwa w interpelacjach i zapytaniach to oczywiście będą odpowiedzi na piśmie. 

Podobnie jak odpowiedź radnego Wągrowskiego w sprawie ulicy Śląskiej, o której 

mówiłem już na początku. Dziękuję.”  

 

Przewodnicząca RM V. Majak: „Dziękuję Panie Burmistrzu widzę, że nie ma już osób 

chętnych do zabrania głosu, zapytania Pana Burmistrza. Chciałam Państwu 

podziękować za wybór mojej osoby na zaszczytną funkcję, którą Państwo powierzyli 

mi przewodniczącego. Będę chciała Państwa godnie reprezentować i uważam, że 

funkcją przewodniczącego przede wszystkim powinno być łączenie i rozmowa ze 

wszystkimi niezależnie od tego kto jest w jakim ugrupowaniu i z kim rozmawia z kim 

się spotyka. Także to przede wszystkim będę chciała w mojej pracy z Państwem 

uwypuklić. Panu Przewodniczącemu Januszowi Jaroszowi bardzo dziękuję za lekcję, 

którą Pan mi udzielił. Jeszcze raz dziękuję za współpracę przez dwa i pół roku i mam 
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nadzieję, że ze wszystkimi będziemy współpracować. Niebawem złożę również 

rezygnację z funkcji wiceprzewodniczącej Rady Miasta, ponieważ jest to Następstwo 

wyboru przez Państwa moje osoby na  przewodniczącą. Bardzo dziękuję i teraz oddaję 

głos Panu Wiceprzewodniczącemu Jerzemu Baście.” 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta: „Szanowni Państwo w dniu dzisiejszym 

obchodzimy Dzień Matki na pewno najważniejsze Święto jakie istnieje. Przyjmijcie 

wszystkie mamy najszczersze życzenia zdrowia, szczęścia i wszelkiej pomyślności. 

Przy takich życzeniach zawsze się mówi zadowolenia z dzieci, bo zawsze jest tak, że 

dla każdej matki każdy sukces swojego dziecka to jest waszym sukcesem, każda 

porażka jest waszą porażką i jeszcze jedno zwracam się tu do dzieci. Czcijcie, 

szanujcie, uwielbiajcie póki są, póki żyją. Te życzenia płyną od wszystkich radnych 

obecnych tutaj na sali. Dziękuję bardzo.”  

 

Ad.25. Zamknięcie Sesji. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca RM V. Majak zamknęła XL Sesję 

Rady Miasta Kamienna Góra w dniu 26 maja 2021 r. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                    

Malwina Marmuszewska                                            Przewodnicząca Rady Miasta 
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